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Spoštovane občanke in občani!
Trnovski zvon, letnik XI

Leto 2011 se izteka,pred nami so 
božično-novoletni prazniki. To so 
dnevi,ki jih preživimo skupaj z dru
žino in s svojimi najdražjimi. To je 
čas, ko ocenimo iztekajoče se leto in 
pripravljamo načrte za prihajajoče. 
Ko gledam nazaj na prehojeno pot, 
sem prepričan,da smo zaupano delo 
opravili dobro in po svojih najbolj
ših močeh. V zadnjem obdobju smo 
največji poudarek dali prenovi cen
tra naše občine ,objektom skupne
ga pomena in infrastrukturi, nujno 
potrebni za dostojno življenje vsa
kega občana. Pozabili nismo tudi na 
šport, kulturo in nasploh na društve
no življenje v občini.

Trnovska vas ni več neopazna obči
na, ampak kot sodobna,razvijajoča se 
občina. Doseženo je veliko, še več je 
naših načrtov in vizij za prihodnost. 
Volje,znanja in sposobnosti imamo 
dovolj.
Smo občina prijaznih, poštenih in 
delovnih ljudi, zato se kljub krizi ne 
bojimo za prihodnost.
Spoštovane občanke in občani eno 
uro pred polnočjo vas vabim na tra
dicionalno srečanje na ploščad pred 
občino in 1. 1. 2012, ob 0.30 na tra
dicionalni ognjemet.
Želim vam srečen božič, srečno, 
zdravo in uspešno novo leto 2012.

Utrinki iz občinskega



številka 4, december 2011

Drage bralke, dragi bralci!

Pred vami je že praznična številka ob
činskega glasila. V njej so podrobno 
predstavljeni projekti in pridobitve v 
občini Trnovska vas v letu 2011, med 
drugim pa predstavljamo tudi aktiv
nosti, ki so v naši občini potekale v 
okviru občinskega praznika.
Kar globoko smo že zakorakali v adven
tni čas, ki je čas pričakovanja. Svetloba 
svečk na adventnem venčku, ki simbo
lizirajo upanje, mir, veselje in ljubezen 
nedeljo za nedeljo močneje osvetlju
je temo naših src in nam približuje 
»Svetlobo«, ki prihaja v božični noči. 
Čas pričakovanja in priprav se počasi 
preveša v božično noč, ko bo svetlo
ba najmočnejša in bo pregnala temo 
strahu in obupa. Vendar ali še danes

sploh verjamemo v pričakovanje? Ko 
pa imamo že za vse gumbe, avtomate 
in instant preparate? Pravljica »Mizica 
pogrni se« je postala resnica. Samo sto
pimo v nakupovalno središče in vrata 
se nam kar sama odpro, stopnice in 
dvigala nas nosijo gor in dol; kruh, bel, 
črn, orehova, makova, pa pehtranova 
potica, praznični keksi in medenjaki, 
že sestavljene jaslice, vse kot »z neba« 
kar pada v košaro. Vsake praznike je 
v trgovinah videti, kakor da se nam 
obeta kakšna naravna katastrofa, ker 
so nakupovalni vozički polni daleč od 
vseh meja zdravega razuma. Kupuje
mo, kot da bi morali nahraniti vso vas, 
ne pa nekaj ljudi. Nobenega pričako
vanja, vse je naenkrat tu, celo boljše, z 
manj truda, morda celo cenejše ... A 
če bomo razmišljali tako, bomo nas in 
naše otroke oropali praznikov, oropa
li pričakovanja in domačnosti. Otroci 
si namreč ne bodo zapomnili hrane, 
okraskov in daril, ampak doživetja, 
presenečenja, vzdušje, objeme, igre in 
domačnost. Dajmo jim vsaj nekaj tega, 
saj jim v vsakdanjem hitenju nenehno 
ponujamo samo hitre zadovoljitve in 
nestrpne poglede na uro. Vsaj malo 
ustavimo čas in bodimo skupaj. 
Čeprav se v današnjem času v decem
bru težko popolnoma izognemo na
kupovalni mrzlici, pripravi božičnih 
in prednovoletnih zabav, okraševanju

domov, prometnim zamaškom in gne
či, si vendarle moramo prizadevati za 
trenutke tišine in miru v naših srcih, v 
naših družinah. Zato obogatimo naše 
domove ne le z zunanjim bliščem in 
s prepolno mizo, temveč z duhovnim 
bogastvom praznikov, s poglobitvi
jo odnosov med nami, s pogovorom, 
smehom, pesmijo __ Ni namreč po
membno koliko lučk bomo prižgali 
na našem božičnem drevesu in ali bo 
naš dom na zunaj lepše in bolj boga
to zasijal kot sosedov. Pomembno je, 
koliko lučk bomo prižgali v očeh na
ših najbljižnjih, v očeh otrok, ki tako 
pričakujoče zrejo v nas, v očeh tistih, 
na katere smo v vsakdanjem hitenju in 
delu skoraj že pozabili, v očeh osamlje
nih, trpečih in bolnih. Le-ta svetloba 
božičnih praznikov zares šteje, le-ta 
svetloba bo ostala, nam osvetljevala 
in ravnala naše steze tudi takrat, ko se 
bodo v januarju pospravili okraski in 
ugasnile praznične luči.
In kakšno je moje letošnje voščilo Vam, 
spoštovani bralci? Želim vam mirne in 
blagoslovljene božične in novoletne 
praznike. Ko bodo na sveti večer zago
rele luči na vašem božičnem drevesu, 
vam želim, da bi pravi okras,luč, ponos 
in veselje vašega doma bila vaša srca.

Odgovorna urednica

TRNOVSKI ZVON

Izdajatelj: Občina Trnovska vas
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Vabimo vsa društva, ustanove, vaške odbore, razna 

združenja in posameznike, da zapisujete vse vesele, 

zanimive pa tudi žalostne dogodke, ki jih v našem 

kraju piše življenje.

Če želite, da bomo kakšno pomembno dogajanje ali 

zanimivost na papir

strnili mi, pa to sporočite odgovorni urednici.

Naslednja številka bo izšla pred božičem. Prispevke 

zanjo je potrebno

oddati do konca novembra na naslov:

• Občina Trnovska vas, Trnovska vas 42, 2254 

Trnovska vas, s pripisom

ZA TRNOVSKI ZVON,

• po e-pošti: andreja.krajnc@trnovska-vas.si ali

• jih oddajte v tajništvu občine.
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Iz sej Občinskega sveta Občine Trnovska vas
Svetniki Občine Trnovska vas so se se
stali na 10. redni seji dne 10. 11. 2011 
in 11. redni seji 15. 11. 2011.

Na 10. redni seji je občinski svet 
obravnaval Poslovni načrta Čistega 
mesta Ptuj za leto 2012. Izvajanje ob
činske gospodarske javne službe rav
nanja z odpadki je lahko uspešno ob 
doslednem spoštovanju predpisov in 
aktivnem sodelovanju vseh subjektov, 
ki morajo biti vanjo vključeni.
Nove storitve, ki jih Čisto mesto Ptuj 
načrtuje v letu 2012, so:
- zbiranje odpadne plastike in odpa
dnega papirja na celotnem območju 
Občine Trnovska vas na prevzemnih 
mestih, torej od vrat do vrat in
- zmanjšanje števila prevzemov me
šanih komunalnih odpadkov, kar bo 
vplivalo na dodatno ločevanje odpad
kov.
Občani bi tako na domu imeli dve kan
ti za smeti: za papir in mešane odpadke 
ter 24 velikih PVC vrečk za plastiko, 
pločevinke in tetrapak. Odvoz bi se za 
mešane odpadke odvijal enkrat na tri 
tedne, papir in plastiko pa enkrat na 
mesec. Cena za občane se ne spremeni. 
Občinski svet predloga Čistega mesta 
Ptuj še ni potrdil. Predlog bo ponov
no obravnaval na eni izmed naslednjih 
sej.
V nadaljevanju seje je župan predstavil 
osnutek Odloka o proračunu Občine 
Trnovska vas 2012 in predlog Odloka 
o kategorizaciji občinskih cest v Obči
ni Trnovska vas.
Občinski svet Občine Trnovska vas je 
sprejel sklep, da se določila Odloka 
o prostorsko ureditvenih pogojih za 
območje občin Destrnik in Trnovska 
vas, ki določajo pristojnosti Službe 
mestnega arhitekta za dajanje pritrdil
nih mnenj oziroma dovoljenj za izje
me od pogojev za gradnjo na območju 
občin Destrnik in Trnovska vas, se ne 
uporabljajo. Takoj se začne postopek 
za spremembo Odloka o prostorsko 
ureditvenih pogojih za območje občin 
Destrnik in Trnovska vas, ki določajo 
pristojnosti Službe mestnega arhitek
ta.

Obravnavali so program dela Skupne 
občinske uprave občin v Spodnjem 
Podravju za leto 2012 ter sprejeli sklep, 
da se iz programa dela Skupne občin
ske uprave občin v Spodnjem Podravju 
izvzame kontrola prometa z radarjem. 
Ostali del programa dela Skupne ob
činske uprave občin v Spodnjem Po
dravju za leto 2012 pa se v celoti po
trdi.
Seznanili so se z letnim poročilom o 
izvedbenih aktih za leto 2011 in planu 
dela za leto 2012 ZRS Bistre Ptuj. 
Sprejeli so sklep, da cenik za najemnino 
telovadnice v Trnovski vasi v letu 2012 
ostane isti kot v letu 2011. Najemnino 
za telovadnico plačujejo vsa društva, ki 
telovadnico koristijo.
Obravnavali so ponudbo za postavitev 
samostoječega panoja: info pano ob
čine — kronika občine. Opis panoja: 
občinska kronika je sestavljena na levi 
strani iz kronološke predstavitve obči
ne skozi zgodovinsko obdobje, tekst pa 
je popestren z občinskim grbom in eno 
ali dvema barvnima fotografijama, kar 
popestri faktografske podatke občine. 
Ob bok temu kronološkemu zgodo
vinskemu pregledu občine pripravijo 
še informativno-promocijsko predsta
vitev podjetij in obrtnikov iz naše ob
čine.
Občinska kronika se pripravi za ob
dobje treh let in za občino ni nobenih 
stroškov. Tudi stroški postavitve in 
vzdrževanja bremenijo izvajalca. Od 
občine pričakujejo torej za promocijo 
brezplačno dovoljenje — prostor za po

stavitev table. Občina še pripravi teks
tualni del zgodovinske.
Podjetje na osnovi seznama podjetij 
in obrtnikov v občini trži sodelova
nje podjetij v tej občinski kroniki za 
obdobje treh let. Za podjetja je taka 
predstavitev predvsem promocijskega 
značaja, saj je samostoječi pano z ob
činsko kroniko postavljen ponavadi ob 
občinski stavbi oz. v centru kraja, kjer 
je zelo velika frekvenca obiskovalcev. 
Obravnavali so tudi prošnjo za finanč
no pomoč pri realizaciji Bolfenške tu
ristične poti.
Na koncu seje je župan podal infor
macijo o delu občine. Svetniki pa so 
padali pobude in vprašanja.
Na 11. redni seji so svetniki obrav
navali osnutek Odloka o proračunu 
Občine Trnovska vas za leto 2012 in 
osnutek Pravilnika osnutek Pravilnika 
o oddajanju večnamenske dvorane Tr
novska vas v najem.
Predsednik nadzornega odbora Obči
ne Trnovska vas g. Friderik Skamlec je 
podal poročila nadzornega odbora.

Predmet nadzora je bil:
1. Uporaba potnih nalogov v prvem 
poletju 2011.
2. Poraba finančnih sredstev v dru
štvih Občine Trnovska vas v letu 
2010.
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Pregled aktivnosti občine v leto 2011
Lokalna skupnost je del javne uprave, 
ki je najbližje prebivalcem in skrbi za 
zagotavljanje dobrin in storitev, ki jih 
prebivalci občine potrebujejo. V prvi 
vrsti v svojem poslanstvu skrbi za ka
kovost bivanja, kakor tudi za izkorišča
nje razvojnih priložnosti kraja, pri tem 
pa upošteva potrebe kraja in se odziva 
na raznolikost potreb ter želja svojih 
občanov. Sodelovanje občinske uprave 
z organi občine v prvi vrsti z županom, 
s člani občinskega sveta in z nadzornim 
odborom je korektno, zahteve organov 
občine smo zaposleni dolžni upošteva
ti, prav tako je bilo sodelovanje in ko
munikacija z našimi občani dobra.
V Občini Trnovska vas smo v letu 2011 
sledili cilju, da postane naša občina še 
bolj prepoznavna, napredna, gospo
darsko uspešna, in ki bo nudila našim 
občanom kvalitetno bivanje. Osnova 
za uspešno delo občine so jasno opre
deljeni cilji. Cilji morajo biti pravilno 
postavljeni in oblikovani tako dnevni, 
dolgoročni in strateški, le-to vodi k 
dolgoročnemu uspehu občine. 
Potrebno je poudariti, da se naloge v 
občini iz leta v leto povečujejo pred
vsem zaradi obveznosti, ki jih na ob
čine prenaša država, kar za občino 
predstavlja večje finančne obveznosti 
in povečani obseg dela. Delo v obči
ni se vse skozi nadzoruje z različnimi 
oblikami zunanjega nadzora, in sicer 
vsako leto s strani nadzornega odbora 
občine, notranje revizije, upravne in
špekcije, informacijskega pooblaščen
ca, računskega sodišča ..., za projekte 
financirane iz evropskih skladov pa 
specialno kontrolo izvajajo kontrolorji 
ministrstva.
V letu 2011 je občina izvajala investici
je s sofinancerskimi sredstvi evropskih 
skladov. Evropska sredstva je možno 
črpati za določeni namen, pri tem pa je 
potrebno dosledno upoštevati razpisne 
pogoje, če namen in pogoji niso dose
ženi, sredstev ni možno črpati. Obči
na se vedno prijavljala na vse možne 
razpise v skladu z njenimi možnostmi 
črpanja sredstev in razpoložljivimi fi
nančnimi sredstvi kot lastni delež sofi
nanciranja. Tudi v letu 2011 se je obči

na trudila uresničiti zadane cilje, kljub 
veliki finančni krizi v državi. Kriza se je 
poznala tudi pri pridobivanju finanč
nih sredstev iz evropskih kohezijskih 
in strukturnih skladov, brez katerih 
občina nima možnosti izvajati večjih 
projektov.

Kratki pregled realizacije 
in vesti cjskih projektov v 
letu 2011:
Turistične kolesarske steze — Dokon
čane so bile kolesarske steze v vseh šti
rih smereh in to iz centra občine ob 
regionalni cesti proti Bišu in Ločiču 
ter ob lokalni cesti proti pokopališču 
in Trnovcem. Terminski plan izvedbe 
kolesarskih stez je bil za leto 2010 in 
2011. V letu 2010 se je izvedlo 2/3 
operacije in v letu 2011 1/3 operacije. 
Pogodbena vrednost naložbe je znašala 
okrog 650.000 €. Občina je na jav
nem razpisu iz Evropskega sklada za 
regionalni razvoj pridobila 514.693 €, 
ostala sredstva je zagotovila iz proraču
na občine. »Operacijo delno financira 
Evropska unija, in sicer iz Evropskega 
sklada za regionalni razvoj. Operacija 
se izvaja v okviru Operativnega pro
grama krepitve regionalnih razvojnih 
potencialov za obdobje 2007-2013, ra
zvojne prioritete »Razvoj regij«, pred
nostne usmeritve »Regionalni razvojni 
programi«. Sofinancerska sredstva so 
v celoti namenska sredstva Evropske 
unije, Evropskega sklada za regionalni 
razvoj. Z nepovratnimi sredstvi bo so
financiran del javnih izdatkov za upra
vičene stroške operacije v višini 85 % 
vseh potrjenih javnih upravičenih iz
datkov.« V okviru omenjene operacije 
je občina zgradila 2715 m kolesarskih 
stez, prav tako je bilo potrebno na kole
sarskih stezah zgraditi tri nove mostove 
čez potok v Bišu in Ločiču. Za gradnjo 
kolesarskih stez je bilo potrebno pri
dobiti zemljišča, katera so bila prido
bljena in so v veliki meri že zemljiško 
knjižno urejena. Namen projekta je bil 
zgraditi javno infrastrukturo, ki bo po
večala varnost v prometu — turistične 
kolesarske steze pa bodo dvignile kva
liteto bivalnega prostora z možnostjo

aktivnega in kakovostnega preživljanja 
prostega časa za vse generacije in s tem 
povečale turistično atraktivnost regije. 
Večnamenska dvorana — v letu 2011 
je bila izvedena rekonstrukcija dvora
ne v novo večnamensko dvorano. Z 
rekonstrukcijo smo pridobili sodobne 
prostore za medgeneracijsko druženje 
in s tem rešili problem pomanjkanja 
ustreznih prostorov za prostočasno 
aktivnost občanov, delovanje društev, 
šolskih, občinskih, turističnih prire
ditev in drugih aktivnosti. Vrednost 
naložbe »Obnove večnamenske dvo
rane« je znašala okrog 700.000 €, od 
tega je občina Trnovska vas pridobila 
nepovratna sredstva preko javnega 
razpisa pri Ministrstvu za kmetijstvo, 
gozdarstvo in prehrano, Agenciji za 
kmetijske trge in razvoj podeželja na 
Ukrepu 322, Obnova vaških jeder, v 
višini 326.417 €, ostala sredstva je ob
čina zagotovila iz proračuna občine. 
Gradnjo dvorane je v predvidenem 
času izvedlo podjetje Lipa Lenart z. o.
o., ki je oddalo najugodnejšo ponud
bo. Dvorana je v uporabi, prav tako je 
za dvorano pridobljeno pravnomočno 
uporabno dovoljenje. »Operacijo del
no financira Evropska unija, in sicer 
iz Evropskega kmetijskega sklada za 
razvoj podeželja, Evropa investira v 
podeželje. Operacija se izvaja v okvi
ru ukrepa 322 Obnova in razvoj vasi v 
okviru PRP 2007-2013. Sofinancerska 
sredstva so v celoti namenska sredstva 
Evropske unije, Evropskega kmetijske
ga sklada za razvoj podeželja. Objekt 
pred rekonstrukcijo je bil pritličen, 
delno nadstropen in delno podkleten 
v velikosti 26,30 m X 11,94 m ozi
roma 350 m2 uporabne površine. Iz
vedba naložbe je bila v večnamenski 
objekt velikosti 34,14 m x 15,90 m oz. 
542,83 m2 zazidalne površine oziroma 
površina vseh prostorov znaša 780 m2. 
Razvojni učinek investicijskega pro
jekta Obnove večnamenske dvorane 
bo pomembno prispeval k izboljšanju 
stanja medgeneracijskega druženja 
in h kulturno-umetniški, športni in 
drugi prostočasni dejavnosti podežel
skega prebivalstva in bo dolgoročno
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pomembno prispeval k uresničevanju 
razvojne vizije lokalnega okolja občine 
Trnovska vas in tudi širšega okolja s ci
ljem, izboljšanja kakovosti življenja ter 
zagotavljanju enakovrednejših pogojev 
bivanja glede na razvitejše občine. 
Sofinanciranje gasilskega vozila 
GVC 16/25 — občina je sofinancira
la nabavo novega gasilskega vozila za 
potrebe PGD Biš. Novo vozilo je bilo 
nabavljeno predvsem zaradi zastarelo
sti in dotrajanosti starega vozila. Vozi
lo je bilo predano svojemu namenu ob 
135-letnici delovanja PGD Biš v juliju 
2011. Vrednost opremljenega vozila 
je znašala okrog 210.000 €, od tega 
je občina sofinancirala 127.683 € in v 
letu 2011 43.000 €.
Most v Sovjaku — v letu 2011 je bil 
dokončan most v Sovjaku (pri Stanku 
Orniku). Stari most je bil v neurju leta 
2009 tako močno poškodovan, da ga 
je bilo potrebno porušiti in zgraditi 
novega. Gradnja mostu se je začela v 
letu 2010 in končala v letu 2011. Vre
dnost investicije je znašala 57.000 €. 
Sanacija potoka — spomladi 2011 je 
bil saniran potok dolvodno od regio
nalne ceste (od Antona Krajnca) do 
Trnovske vasi (do Antona Mohoriča) 
v dolžini okrog 1400 m. Omenjeni 
potok je poplavljal predvsem zaradi 
zamuljenosti struge in poraščenosti 
brežin potoka z drevjem in grmovjem. 
Vso zarast so odstranjevali lastniki ze
mljišč, na katere meji potok, sanacijo 
struge potoka pa je izvajalo podjetje 
VGP Drava Ptuj, ki ima koncesijo 
za tovrstna dela. Investicija je znašala
87.000 €, od tega je občina sofinanci
rala četrtino, ostala sredstva so bila za
gotovljena preko Ministrstva za okolje 
in prostor.
Vzdrževanje javnih in poljskih poti

— v letu 2011 je bilo nekoliko manj 
razdeljenih sredstev vaškim odborom 
za vzdrževanje poljskih poti zaradi 
gradnje večnamenske dvorane, ki je 
morala biti končana in plačana v letu 
2011. V tem letu smo za vzdrževanje 
omenjenih poti dodelili sredstva va
škim odborom za najnujnejše sanacije. 
Pripomnim naj, da so bile ceste v pred
hodnih letih dobro vzdrževane, zato ni

bilo problemov glede prevoznosti v 
tem letu. V naslednjem letu se pred
videva več sredstev za vzdrževanje cest, 
tako da bodo vse ceste dodatno gramo- 
zirane in normalno prevozne. 
Kolesarska pot — občina je pristopila 
skupaj z občinami Spodnjega Podravja 
k ureditvi kolesarske poti z imenom »S 
kolesi ob Dravi in po Slovenskih go
ricah« po občinah Spodnjega Podrav
ja in to Destrnik, Dornava, Hajdina, 
Juršinci, Kidričevo, Markovci, Ptuj, 
Sveti Andraž in Trnovska vas. Dolžina 
kolesarske poti po občini Trnovska vas 
je okrog 28 km, označena je z označe
valnimi tablami LAS 9, za omenjeno 
pot je v centru občine postavljena in
formacijska tabla, ki označuje celotno 
traso kolesarske poti po občini z ozna
čitvijo naravnih in kulturnih zname
nitosti. Projekt je izveden preko LAS 
»Bogastvo podeželja ob Dravi in v Slo
venskih goricah«, financiran iz evrop
skih sredstev, delež občine Trnovska 
vas je bil okrog 3.000 €. Za omenje
ni projekt je izdana brošura v nakladi
4.000 kosov.
Slovenjegoriška planinska pot — v
maju 2011 je bila otvoritev slovenje- 
goriške planinske poti, katere trasa 
pelje preko občine Trnovska vas, zato 
je občina pristopila k omenjenemu 
projektu. Planinska pot je dolga 93 
km in poteka po Srednjih Slovenskih 
goricah ter po delu Ptujskega in Dra
vskega polja. Prične se na Ptuju in vodi 
čez Vurberk, Trnovsko vas, Vitomarce, 
Juršince, Polenšak, Gorišnico, Mar
kovce in nazaj v smeri Ptuja. Preko 
občine Trnovska vas je pot speljana iz 
smeri Strmca, Trnovskega Vrha, Bišeč- 
kega Vrha, Trnovske vasi proti Trnov
cem (mimo Simoničeve domačije) in 
nato za Vitomarce. Pot je označena z 
markiranimi oznakami in je na njej 12 
kontrolnih točk z žigi (v Trnovski vasi 
je pri gostišču Siva Caplja). Za ome
njeno pot obstaja zloženka in vodnik 
z opisom poti in znamenitostmi krajev 
ob poti. Investicija je bila sofinancira
na iz evropskih sredstev, delež občine 
je zelo majhen.
Simoniceva domačija — kulturna de
diščina. Simoničeva domačija je prešla

v last občine Trnovska vas, zato mora 
občina skrbeti za omenjeni kulturni 
spomenik. Občina želi Simoničevo do
mačijo obnoviti in preurediti v muzej. 
Ker je Simoničeva domačija zaščitena 
kot kulturni spomenik v lasti obči
ne, zato ni možno posegati v obnovo 
objekta brez soglasja in navodil Zavoda 
za varstvo naravne in kulturne dedišči
ne. Občina je že pridobila od Zavoda 
za kulturno dediščino projektne pogo
je za obnovo domačije. Občina mora 
izdelati projektno dokumentacijo, če 
se želi prijaviti z omenjenim projek
tom na razpis za pridobitev sofinan- 
cerskih sredstev in obnoviti kulturni 
spomenik.
OPN — v občini intenzivno delamo 
na pripravi Občinskega prostorskega 
načrta (OPN). Za pridobitev nove
ga OPN je vloženega že veliko dela 
in usklajevanj z ministrstvi (tudi v 
Ljubljani), vendar še ni končan zara
di preobremenjenosti ministrstev in 
vedno novih zahtev. Postopek poteka 
več let predvsem zaradi spreminjanja 
zakonodaje in omejevanja gradnje na 
kmetijskih zemljiščih. Priprava OPN 
in sprejem odloka je v teku, vendar ni 
mogoče določiti časa sprejema odlo
ka, čeprav je želja občine, da se odlok 
sprejme čimprej.

Načrti in cilji za leto 2012
Cilji za leto 2012 so v proračunu 
občine, ki je v fazi sprejemanja in je 
prav tako investicijsko naravnan za 
naslednje leto. V naslednjem letu se 
predvideva dokončanje ureditve oko
lice večnamenske dvorane z izgradnjo 
parkirišča pri dvorani, prav tako se 
predvideva začetek gradnje kanaliza
cije v Bišu. V projektu kanalizacije v 
Bišu se bo obnavljala ostala infrastruk
tura, ki bo položena v vode speljane 
v zemlji (elektrika, javna razsvetljava, 
telekomunikacijski vodi ...), prav tako 
se bo izvajala priprava za rekonstrukci
jo ceste v Bišečki Vrh, kjer bo najprej 
potrebo urediti zemljišča, ker trasa ce
ste poteka izven parcel javnega dobro. 
Omenjeno cesto bo potrebno najprej 
odmeriti in zemljiško knjižno uredi
ti. V naslednjem letu se predvideva
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vzdrževanje lokalnih cest, javnih poti, 
poljskih poti, izvajanje zimske službe, 
košnja trave brežin cest ... Veliko dela 
čaka župana in občinski svet zaradi 
odločitev na področju Gospodarskih 
javnih služb, ki jih je potrebno urediti 
v skladu z Zakonom o gospodarskih 
javnih službah, prav tako bo potrebno

uvesti komunalni prispevek, nadalje
vati z urejanjem komunalne in cestne 
infrastrukture ... Vsi odgovorni bodo 
morali za ta dejanja strniti moči in se 
pravilno odločiti s konstruktivnim so
delovanjem.
Res pa je, da obstaja v občini vedno več 
želja, kot je možnosti, vendar bomo

delali na tem, da bomo vse možnosti 
maksimalno izkoristili, kljub finančni 
krizi, ki je vedno bolj prisotna na vseh 
področjih.

Direktor občinske uprave: 
mag. Jože Potrč

Intervju s podžupanom
G. podžupan, v letošnjem letu imamo v 
naši občini kar nekaj novosti, med najve- 
čji vsekakor spadata izgradnja kolesar
skih stez in nove večnamenske dvorane. 
To kar smo obljubljali našim volivcem 
v lanskem letu, pridno uresničujemo 
in prepričan sem, da naši krajani to 
tudi opazijo, saj naše vasi iz leta v leto 
dobivajo lepšo podobo. Vedno se pa 
najde neka manjšina, ki noče videti sa
dov našega truda in vestnega dela. Da 
odgovorim na vaše vprašanje, kaj smo 
naredili v letošnjem letu v naši občini. 
Vaša ugotovitev je pravilna, saj je kar 
nekaj novosti v letošnjem letu v naši 
občini in prepričan sem, da se teh pri
dobitev vsi veselimo. Na prvem mestu 
je vsekakor obnova večnamenske dvo
rane. Občina se je uspešno prijavila na 
javni razpis pri Agenciji za kmetijske 
trge in razvoj podeželja na ukrep 322 
za obnovo kulturne dvorane v večna
mensko dvorano in tudi v celoti uspe
la. Dvorana je v celoti končana, njena 
investicija je znašala preko 590.000 
EUR. V letu 2012 pa se planira ure
ditev okolice in parkirišč pri dvorani. 
Kupili bomo zemljišče od g. Marjana 
Trančarja, postopek je že v teku, tako 
da bomo v letu 2012 pridobili okrog 
100 parkirnih mest in asfaltirali cesto 
okrog dvorane. Prav tako bi omenil, da 
smo v letošnjem letu izgradili kar ne
kaj kolesarskih stez, in sicer na relaci
jah Trnovska vas—Biš v dolžini 450 m, 
Trnovska vas—Ločič v dolžini 1060 m, 
Trnovska vas—Trnovci v dolžini 864 m 
in Trnovska vas—pokopališče v dolžini 
341 m. To je seveda tudi ena od večjih 
pridobitev za našo občino in s tem je 
tudi poskrbljeno za varnost naših kole
sarjev in pešcev.

1

Katere projekte menite, da je potrebno še 
dodatno izpostaviti!
Čeprav je bilo v letošnjem letu name
njeno nekaj manj sredstev za vzdrževa
nje naših javnih in poljskih poti, smo 
vseeno kar nekaj cest na novo gramo- 
zirali, izkopali kar nekaj jarkov, nare
dili dve košnji ob naših cestah, veliko 
denarja pa porabimo seveda za zimsko 
službo.
Kaj pa leto 2012, kaj lahko pričakuje
mo!
V letu 2012 se bo nadaljevala gradnja 
pločnikov ob regionalni cesti Rl-229 
v naselju Biš in Ločič. Za omenjeni in
vesticiji se odkupujejo zemljišča, prav 
tako je v letošnjem letu predvideno 
javno naročilo za izbiro izvajalca, saj 
se bo investicija izvajala skupaj z Di
rekcijo RS za ceste in s sofinancerjem 
DARS-om. V naslednjem letu je v pla
nu tudi izgradnja kanalizacije v Bišu in 
pridobivanje projektne dokumentacije 
za Ločič. Prav tako je planirana izgra
dnja cestne razsvetljave v Bišu. Zaradi 
naplavin bo v letu 2012 saniran del

potoka Biš in Trnovci, z deli pa se bo 
pričelo ob soglasju MOP in se bo izva
jalo vse do porabe sredstev, ki ji bosta 
dodelila občina in MOP. Pridobiva se 
tudi dokumentacija za rekonstrukcijo 
lokalne ceste Trnovska vas—Bišečki Vrh. 
Že v letošnjem letu bomo dobili pro
jekt za pokopališče, ki vsebuje ureditev 
pokopališča z ograjo in žarnim zidom. 
Čeprav gre za ogromna sredstva, več 
kot 3 milijone evrov, sem prepričan, 
da nam bo z marljivim delom, skupaj z 
neumornim županom, občinsko upra
vo, na čelu z direktorjem in občinskim 
svetom to tudi uspelo. Ker so naše želje 
in cilji visoko nastavljeni, sem izposta
vil le nekaj največjih projektov, ki nas 
čakajo za prihodnje leto.
Imate kakšne posebne načrte za nasle
dnja leta, želje...!
Na koncu se kot predsednik odbora za 
infrastrukturo zahvaljujem vsem kraja
nom naše občine za prijetno sodelova
nje in razumevanje, vsem vaškim od
borom z njihovimi predsedniki na čelu 
za njihove pobude, vestno opravljeno 
delo in zavzemanje za ureditev in iz
boljšanje življenja v naših vaseh. V po
nos mi je, da sem vodja naše skupine 
treh delavcev, ki se trudijo in skrbijo, 
da je naša občina čista in lepo urejena, 
zato tudi njim hvala. V prihajajočem 
letu 2012 pa želim vsem občanom 
naše občine obilo zdravja, strpnosti in 
medsebojnega razumevanja.

Podžupan in predsednik odbora za in
frastrukturo:

Drago Pukšič

Tekst in foto: Rok Leban
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13. občinski praznik Občine Trnovska vas
Leto 2011 je prav posebno leto, saj so 
se v sklopu 13- občinskega praznika 
zvrstile številne prireditve, ki so se pri
čele že 9- oktobra in so trajale vse do 
30. oktobra s tradicionalnim koncem 
točenja mošta po sveti maši. Organiza
cijo prireditev in osrednje proslave so 
tudi letos prevzela društva v občini Tr
novska vas, učenci OS Destrnik-Trno- 
vska vas, kakor tudi posamezniki, ki so 
s svojim doprinosom prispevali k uspe
šni organizaciji občinskega praznika. 
Kot največjo pridobitev v letošnjem 
letu lahko štejemo novo večnamensko 
dvorano, namenjeno medgeneracijske
mu druženju, v kateri je ob slavnostni 
otvoritvi 29. oktobra potekal prvi del 
programa ob praznovanju občinskega 
praznika. Otvoritvi dvorane in njene
mu blagoslovu so prisostvovali številni 
krajani občine in gostje, ki so bili nav
dušeni nad pridobitvijo. Po otvoritvi se 
je v notranjosti dvorane pričela slove
snost z državno himno, ki jo je zaigral 
Pihalni orkester Dornava. Po uvodni 
himni je prisotne nagovoril župan Ob
čine Trnovska vas g. Alojz Benko, ki 
je na kratko povzel številne projekte, 
kateri so se izvajali v tekočem letu in 
kateri se še bodo izvedli do konca le
tošnjega leta. Ob zaključku govora pa 
je še enkrat izrazil svoje prepričanje, da 
je s pridobitvijo takšne večnamenske 
dvorane občina pridobila objekt, ki bo 
dvignil prag kulturnega udejstvovanja 
in medgeneracijskega druženja v ob
čini na zasluženo raven. Po nagovoru 
župana je sledil kulturni program, ki 
ga je začel Vokalni kvintet DU Trno

vska vas s pesmijo Tam ob potoku 
hiša stara, katero je napisal Srečko 
Pukšič. Sledila jim je Glasbena 
skupina Simfonija, pod vodstvom 
Janka Krajnca, ki je zapela prired
bo slovenske pesmi Ce je življenje 
sreča. V nadaljevanju so za smeh 
poskrbeli palčki iz OS Destrnik- 
Trnovska vas, ki so bili zmeraj 
pripravljeni za nastop na kulturni 
prireditvi, samo za letošnjo leto 
niso imeli izdelanega programa, za 
kar smo pa bili krivi sami, so nam 
dejali, ker jih nismo povabili lani ali 
predlani. V zaključku kulturnega pro
grama so nam zapeli še Ljudski pevci 
KD Trnovska vas pesem Snoči je lunca 
prav lepo sijala. Po sklepnem nastopu 
so sledile podelitve priznanj in pohval, 
katere sta podelila župan Alojz Benko 
in podžupan Drago Pukšič. Priznanji 
občine Trnovska vas sta prejeli Bolfen- 
ško društvo ljubiteljev stare tehnike za 
5. obletnico delovanja društva in Strel
sko društvo Trnovska vas za 30. oble
tnico delovanja društva. Pohvale za de
vetletni odlični učni uspeh v osnovni 
šoli pa so prejele Mateja Korent, Ale
ksandra Milošič, Katja Kramberger in 
Larisa Pukšič. Prav posebno zahvalo 
pa je občina letos podelila LIPI Lenart 
za kvalitetno in pravočasno izgradnjo 
večnamenske dvorane v Trnovski vasi. 
K besedi sta ob koncu podelitev vo
diteljici zaprosili še slavnostne goste. 
Odzval se je, tako kot v preteklih letih, 
destrniški župan Franc Pukšič, ki je za
želel vse najboljše občanom in občan
kam ob prazniku občine ter pohvalil

izjemno pridobitev za našo občino. Na 
oder je nato ponovno stopil g. župan 
Alojz Benko in voditeljicama podaril v 
zahvalo za izvrstno opravljeno vodenje 
šopka rož, na kar ga je prestregla še ga. 
Maguša iz Društva kmetic Trnovska vas 
in mu še enkrat izrekla zahvalo za izje
mno pridobitev našega kraja. Vodite
ljici sta v nadaljevanju prisotne pozvali 
k ogledu razstave, ki sta jo pripravili 
Tatjana Maguša in Jasmina Skurjeni, 
kateri sta poskušali ujeti in prikazati 
vsakdanje drobne čudeže. Tatjana je 
le-te ujela v fotografski objektiv, Jasmi
na pa s čopičem na platno. Osrednja 
prireditev se je slovesno zaključila s hi
mno Občine Trnovska vas — Slovenec 
sem, ki nam jo je zapel pevski zbor Ja
koba Gomilška. Po ogledu razstave in 
dvorane so bili vsi prisotni povabljeni 
v šotor na športnem igrišču, kjer se je 
praznovanje nadaljevalo z vrtno zaba
vo, na kateri je zaigrala skupina Čuki.

Tekst in foto: Rok Leban

Dobitniki priznanj ob 13. občinskem prazniku 
Občine Trnovska vas
Priznanje Občine Trnovska vas sta prejeli:

1. Bolfenško društvo ljubiteljev stare tehnike Trnovska vas 
ob 5. obletnici društva

2. Strelsko društvo Trnovska vas ob 30. obletnici društva.
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POZIV
graditeljem objektov za kmetijsko proizvodnjo

Na podlagi 39. člena Zakona o spremembah in dopolnitvah Zakona o kmetijskih zemljiščih - ZKZ-C 
(Uradni list RS, št. 43/11) lahko lokalna skupnost z občinskim podrobnim prostorskim načrtom (v 
nadaljnjem besedilu: OPPN) načrtuje nekatere kmetijske objekte na kmetijskih zemljiščih (brez 
spremembe namenske rabe prostora). Zato Skupna občinska uprava občin v Spodnjem Podravju v 
imenu Občine Trnovska vas poziva vse zainteresirane, ki izpolnjujejo pogoje, navedene v nadaljevanju 
tega poziva in so pripravljeni sofinancirati stroške priprave OPPN, da čim prej (najkasneje pa do 16. 
1. 2012) sporočijo svojo namero sodelovanja v postopku priprave OPPN, in sicer na naslov: Skupna 
občinska uprava občin v Spodnjem Podravju, Ptuj, Mestni trg 1. Več infonnacij je možno dobiti v sobi 
38, v drugem nadstropju mestne hiše (Ptuj, Mestni trg 1) ali po telefonu: 748 29 93 ali 748 29 28.

Pogoji za vključitev pobud kmetijskih gospodarstev v postopek priprave OPPN so podani v 39. členu 
ZKZ-C. V nadaljevanju tega poziva je podan povzetek pogojev za vključitev v postopek priprave 
OPPN.

A. Pogoji glede vrst objektov, ki so lahko predmet OPPN:
stavbe za rastlinsko pridelavo, če je načni pridelave neposredno vezan na kmetijsko zemljišče, 
stavbe za rejo živali, razen objektov, za katere je treba izvesti presojo vplivov na okolje (primeri, 
ko je potrebna presoja vplivov na okolje: če poseg na vodovarstvenem območju dosega ali presega 
40 000 mest za piščance ali kokoši, 2000 mest za prašiče pitance z več kot 30 kg, 750 mest za 
svinje, 350 mest za govejo živino),
stavbe za spravilo pridelka, vendar le v okviru ali neposredni bližini območja, na katerem že 
stojijo stavbe in gospodarska poslopja kmetije, razen vinskih kleti in zidanic.

B. Pogoj vključenosti kmetijskih gospodarstev v register kmetijskih gospodarstev po zakonu, ki 
ureja kmetijstvo, pri čemer morajo kmetijska gospodarstva izpolnjevati naslednje pogoje:
a) v primeru kmetije po zakonu, ki ureja kmetijstvo, mora ta kmetija imeti:

neprekinjeno dve leti pred vložitvijo vloge iz četrtega odstavka 39. člena ZKZ-C (pred vložitvijo 
vloge na ministrstvo, pristojno za kmetijstvo, za ugotovitev izpolnjevanja pogojev) najmanj enega 
člana kmetije, kije pokojninsko in invalidsko zavarovan kot kmet ali
nosilca kmetije v skladu z zakonom, ki ureja kmetijstvo, kije pokojninsko in invalidsko zavarovan 
kot kmet in je pridobil sredstva iz programa razvoja podeželja kot mladi prevzemnik kmetije;

b) v primeru kmetijskega gospodarstva, organiziranega kot samostojni podjetnik ali pravna oseba, 
mora to kmetijsko gospodarstvo v letu pred vložitvijo vloge iz četrtega odstavka 39. člena ZKZ-C z 
opravljanjem kmetijske dejavnosti doseči:

najmanj 60 odstotkov svojega letnega dohodka, pri čemer mora biti ta dohodek večji od 20.000 
evrov, ali
letni dohodek v višini najmanj 500.000 evrov.

O vlogi za ugotovitev izpolnjevanja pogojev, kateri je treba priložiti dokazila o izpolnjevanju pogojev 
iz točke a) oziroma iz točke b) v razdelku B tega poziva, ministrstvo, pristojno za kmetijstvo, odloči z 
odločbo.

Alenka KORPAR, 
direktorica Skupne občinske uprave 

občin v Spodnjem Podravju

»Naši dnevi so le nekoliko daljši kot list, ki spomladi ozeleni in jeseni porumeni in oveni. Pa vendar ne štejejo 
dnevi, ki smo jih živeli ampak globina. Pomembno je, kako smo živeli, ljubili in koliko src smo se dotaknili.«

(Julia Doria, misli iz knjige Diamanti na tvojem dvorišču)
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Skupaj za večjo varnost

Spoštovani bralci!

V tokratnem članku vam bo v nada
ljevanju predstavljen rehabilitacijski 
program za voznike prekrškarje, saj 
menimo, da o tovrstni problematiki 
niste dovolj seznanjeni oziroma se v 
laični javnosti velikokrat pojavljajo iz
krivljene informacije.
Potem, ko je julija začel veljati nov Za
kon o voznikih, so od 1. 10. 2011 dalje 
v veljavi tudi določila, ki prekrškarjem 
prek usposabljanj za varno vožnjo in 
rehabilitacijskih programov med dru
gim omogočajo izbris določenih ka
zenskih točk.
Rehabilitacijski programi so v prvi 
vrsti namenjeni voznikom, ki stalno 
ponavljajo prometne prekrške, namen 
programov pa ni zgolj kaznovanje, 
temveč odpravljanje ključnih vzrokov 
za ponavljanje kršitev prometnih pred
pisov. Vsekakor v prvi vrsti to pome
ni predvsem spremembo voznikovega 
razmišljanja, njegovih stališč in pogle
dov na prometno varnost, kar je v prvi 
vrsti v interesu vseh, ki bi radi preživeli 
oziroma ne bili poškodovani v dana
šnjem prometu.
Izbris štirih kazenskih toč je bil sicer 
mogoče že doslej, le da so na izobraže
vanje in usposabljanja za varno vožnjo 
pošiljali voznike, ki so »nabralk od 
13 do 17 točk, po novem pa se lahko 
usposabljanja udeležijo vsi vozniki, ki 
imajo štiri kazenske točke. Program 
dodatnega usposabljanja za varno vo
žnjo je od 1. 10. 2011 dalje namenjen 
voznikom, ki imajo na vesti prekrške, 
ki niso povezani z vožnjo pod vplivom 
alkohola ali mamil. V teoretičnem 
delu jih bodo poučili o tveganjih, ne
varnostih ter odgovornosti za varnost v 
prometu, v praktičnem delu pa bodo 
opravili program varne vožnje na po
ligonu. Takšno dodatno usposabljanje 
bo vsakega udeleženca stalo 225,00 
evrov. Po drugi strani se bodo morali 
prekrškarji, ki si bodo kazenske točke 
prislužili s pomočjo alkohola in ma
mil, udeležiti programov psihosocial
nih (zanje bo potrebno odšteti okoli

500.00 evrov) in izobraževalnih (okoli
200.00 evrov), če se bo izkazalo, da 
imajo težave z odvisnostjo pa tudi pro
gramov za odvajanje odvisnosti.
S pomočjo nove ureditve bodo polici
sti na kraju dogodka kršitelju odvzeli 
izpit in to ne samo za 24 ur, pač pa bo
sta odvzem izpita in prepoved vožnje 
veljala do odločitve sodišč, ki bodo 
takšne primere obravnavali zelo hitro. 
Posledično temu se bodo najhujši kr
šitelji redkeje pojavljali na cestah (Ka
pun L, 2011).
Rehabilitacijski programi in zdravstve
ni pregledi s svetovanjem (Ur. 1. RS, 
št. 45/11) se bodo izvajali v naslednjih 
sklopih:

1. EDUKACIJSKE DELAVNICE:
X Komu so namenjene: Namenje

ne so vozniku, ki si je pridobil kazen
ske točke zaradi vožnje pod vplivom 
alkohola, prepovedanih drog, psiho- 
aktivnih zdravil in drugih psihoaktiv- 
nih snovi.
S Kdo se mora udeležiti (napoti 

ga sodišče ali zdravnik); Voznik, ki mu 
je bila izrečena sankcija prenehanja 
veljavnosti vozniškega dovoljenja.
X Kdo se lahko udeleži (prosto

voljno ali ga napoti zdravnik)); Voz
nik, ki ima v evidenci 4 kazenske toč
ke pa do vključno 17 kazenskih točk, 
zaradi vožnje pod vplivom alkohola 
ali psihoaktivnih snovi. Vozniku se v 
teh primerih enkrat v treh letih izbri
šejo štiri kazenske točke.
Z’ Trajanje: Traja najmanj šest šol

skih ur, s poudarkom na tveganjih za
radi vožnje pod vplivom alkohola.
/

2. PSIHOSOCIALNE DELAVNICE: 
X Komu so namenjene: Namenje

ne so vozniku, ki si je pridobil kazen
ske točke zaradi vožnje pod vplivom 
alkohola, prepovedanih drog, psiho
aktivnih zdravil in drugih psihoaktiv
nih snovi.
X Kdo se mora udeležiti (napoti ga 

sodišče ali zdravnik); Voznik, ki mu je 
bila izrečena sankcija prenehanja ve
ljavnosti vozniškega dovoljenja.

X Kdo se lahko udeleži (prosto
voljno ali ga napoti zdravnik)); Voz
nik ki ima v evidenci 4 kazenske točke 
pa do vključno 17 kazenskih točk, za
radi vožnje pod vplivom alkohola ali 
psihoaktivnih snovi. Vozniku se v teh 
primerih enkrat v treh letih izbrišejo 
štiri kazenske točke.
Z’ Trajanje: v obsegu najmanj 17 

pedagoških ur, od tega najmanj dve 
uri individualne obravnave in naj
manj 15 ur dela v skupini z vsebinami 
o varnosti cestnega prometa.

3. PROGRAMI ZDRAVLJENJA:
S Komu so namenjene: Namenje

ni so vozniku, ki si je pridobil kazen
ske točke zaradi vožnje pod vplivom 
alkohola, prepovedanih drog, psiho
aktivnih zdravil in drugih psihoaktiv
nih snovi.
X Kdo se mora udeležiti (napoti 

ga sodišče ali zdravnik); Voznik, ki mu 
je bila izrečena sankcija prenehanja 
veljavnosti vozniškega dovoljenja.
X Kdo se lahko udeleži (prosto

voljno ali ga napoti zdravnik)); Voz
nik, ki ima v evidenci 4 kazenske toč
ke pa do vključno 17 kazenskih točk, 
zaradi vožnje pod vplivom alkohola 
ali psihoaktivnih snovi. Vozniku se v 
teh primerih enkrat v treh letih izbri
šejo štiri kazenske točke.
Z’ Trajanje: trajajo oziroma pote

kajo po standardiziranih programih 
zdravljenja odvisnosti.

4. PROGRAM USPOSABLJANJA 
ZA VARNO VOŽNJO:
X Komu je namenjen: Vozniku, ki 

je pridobil kazenske točke zaradi pre
krškov, ki niso povezani z vožnjo pod 
vplivom alkohola, prepovedanih drog 
ali psihoaktivnih snovi.
X Kdo se mora udeležiti (napoti 

ga sodišče ali zdravnik); Voznik, ki mu 
je bila izrečena sankcija prenehanja 
veljavnosti vozniškega dovoljenja.
S Kdo se lahko udeleži (prosto

voljno); Voznik, ki ima v evidenci 4 
kazenske točke pa do vključno 17 ka
zenskih točk, zaradi vožnje pod vpli
vom alkohola ali psihoaktivnih snovi.
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Vozniku se v teh primerih enkrat v 
treh letih izbrišejo štiri kazenske toč
ke.
/ Trajanje: v obsegu 12 pedagoških 

ur teoretičnega dela in 6 pedagoških 
ur praktičnega dela v obliki vadbe var
ne vožnje.

5. ZDRAVSTVENI PREGLED S 
SVETOVANJEM:
/ Komu je namenjen: vozniku, ki 

je pridobil kazenske točke zaradi vo
žnje pod vplivom alkohola in v krvi; 

a) ni imel več kot 0,50 grama al
kohola na kilogram krvi (ne velja za 
voznike začetnike),

b) je imel v krvi nad 0,50 do 
vključno 0,80 grama alkohola na ki
logram krvi.

S Kdo se ga lahko udeleži (pro
stovoljno); Voznik, ki ima v evidenci 
4 kazenske točke pa do vključno 17 
kazenskih točk, zaradi vožnje pod 
vplivom alkohola ali psihoaktivnih 
snovi. Vozniku se v teh primerih en
krat v treh letih izbrišejo štiri kazenske 
točke.
Z’ Trajanje: trajanje pregleda določi 

in izvede osebni zdravnik.

Naj kot dobrodošlo informacijo za 
voznike dodam še, da evidenco o ka

Zlata poroka Janka in Zefke Muršec

V občini Trnovska vas se je zgodila ve
lika in čudovita stvar, med nami ima
mo zlatoporočenca Zefko (Jožefo) in 
Janka Muršeca iz Bišečkega Vrha, ki so 
ju v zakonu družili medsebojno spo
štovanje, razumevanje, ljubezen, otro
ci, delo ter mnogo odrekanja.
Poročila sta se 19. 11. 1961 in 19. 11. 
2011 sta obljubo zvestobe, ljubezni ter 
medsebojnega spoštovanja obnovila v 
domači cerkvi Sv. Bolfenka, zahvalno 
mašo je vodil domači župnik gospod 
Franc Mlakar. Maša je bila čudovita, 
saj so svoj del prispevali tudi cerkveni 
pevci pod vodstvom organista Lud
vika Krajnca, izmed katerih je tudi 
dolgoletni član zlatoporočenec Janko. 
Slovesnost je potekala v ožjem krogu 
sorodnikov iz spoštovanja do nedavne 
smrti brata zlatoporočenke Zefke. V 
zakonu se jima je rodilo 5 otrok, Jo
žica, Janko, Viktor, Slavek ter Dušan.

Vsak od otrok ima svojo 
družino in svoj dom. Na 
domačiji je ostal naj
mlajši sin Dušan, ki s 
svojo družino ter s skrb
nostjo nadaljuje njuno 
delo. Prav tako imata 
veliko vnukov, v veselje 
pa so jima tudi že prav
nuki.
S svojim vzgledom sta 
dokazala, da se z ljube
znijo, s potrpežljivostjo 

in pogovorom lahko premaga vsaka te
žava in žalost. Ko veš, da imaš ob sebi 
osebo, ki ti je v vsaki situaciji življenja 
v uteho in pomoč. In tako sta doča
kala redkost, katere se učaka malokdo, 
prišla sta do zlatega cveta skupnega ži
vljenja in zakona. Bilo je veliko vsega 
kar življenje prinese, od veselja, sme
ha, ljubezni, do žalosti in joka, a svojo 
močno voljo in ljubeznijo se vse pre
maga in pod njunimi rokami je zrastel 
čudovit dom, poln topline in ljubezni, 
v katerega se vsi radi vračamo.

Želimo njima še naprej vse lepo in 
veliko zdravja ter seveda vsega kar si 
sama želita.

ČESTITKE!
Avtor: Aleksandra K.

zenskih točkah vodijo na Ministrstvu 
za pravosodje, kjer lahko vozniki tudi 
preverijo, kakšno je njihovo stanje. Po
stopek pridobitve potrdila iz evidence 
kazenskih točk je zelo preprost. Podat
ke lahko pridobite na osnovi posredo
vane vloge na Ministrstvo za pravosod
je. Vlogo je mogoče oddati v pisni ali 
elektronski obliki.

Srečno vožnjo!

Rajko Vrečar, 
predsednik SPVC

Zadonela je 
ljudska pesem
V sklopu prireditev ob občinskem pra
zniku Občine Trnovska vas so Ljudski 
pevci kulturnega društva Trnovska vas 
tudi letos organizirali popoldan ljud
skih pesmi. Nastopajoči in obiskovalci 
so v nedeljo, 13. Novembra, dodobra 
zapolnili novo večnamensko dvorano v 
Trnovski vasi. Domači ljudski pevci so 
k nastopu privabili številne druge sku
pine in ljubitelje ljudskih pevcev.

Znova smo dokazali, da je ljudska 
pesem bila in ostaja nepogrešljiv del 
slovenskega človeka. Pesem in glas 
harmonike sta razveseljevala ljudi, jim 
polnila dušo in srce z dobro mislijo, 
jim vlivala moči, da je kmečki človek 
vztrajal na svoji zemlji.

Prispevek in foto: Andreja Krajnc

a
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Šola kot pomemben člen lokalne skupnosti

Vsako šolsko leto prinaša nekaj novo
sti, tudi letošnje ni izjema. Pomembna 
novost so posodobljeni učni načrti, 
ki so posledica družbenih sprememb 
(skupni vzgojno-izobraževalni okvirji 
EU, spremenjene potrebe družbe po 
različnih znanjih hitrega razvoja 
znanosti, tehnike in tehnologije ter 
spoznanj sodobnih pedagoških zna
nosti. Omenjena novost zahteva doda
tno angažiranost učiteljev na področju 
izobraževanja, učenci pa se srečujejo 
z novimi oblikami poučevanja. Med
narodne raziskave ugotavljajo, da bo v 
šolstvu potrebno izvesti veliko aktiv
nosti za dvig bralne pismenosti. Na or
ganizacijskem področju nam v našem 
JVIZ nekaj težav povzroča upad števila 
učencev. Tako izvajamo v 3. triletju 
nivojski pouk samo v dveh skupinah 
na treh zahtevnostnih ravneh. Na PS 
Trnovska vas pa se srečujemo s kombi
niranimi oddelki.

Veseli nas, da občini kot ustanoviteljici 
nista ravnodušni do šole kot ustanove 
in seveda do učencev kot bodočih od
govornih občanov.

Vlaganja občinskih sredstev v šolo in 
učence v preteklih desetih letih so ne
precenljive vrednosti, ki se bodo slej 
ko prej povrnile. Velik zalogaj občin je 
bila zagotovitev osnovnih pogojev za 
delovanje. To nam je bilo omogočeno 
z izgradnjo šol in igrišč, hkrati pa re
dno vzdrževanje stavb zahteva vsakole
tna dodatna sredstva.

V letošnjem letu smo v PS Trnovska 
vas prepleskali pet učilnic in polakira
li parket v vrtcu, v Destrniku pa smo 
prepleskali vsa stopnišča, tri učilnice, 
telovadnico (dela so v fazi izvedbe), 
kjer smo tudi menjali obloge ter ustva
rili pogoje bivanja za četrto skupino 
vrtca.
Občini sta pristopih tudi k sofinanci
ranju računalniške in druge potrebne

opreme za sodobno izvajanje pouka. 
Tako smo v Destrniku nabavili sedem 
interaktivnih tabel z LCD projektorji, 
več večjih in še 20 manjših prenosnih 
računalnikov, ki jih lahko uporablja
jo učenci pri pouku. PS Trnovska vas 
smo opremili s tremi interaktivnimi 
tablami, tremi LCD projektorji, osmi
mi osebnimi in nekaj prenosnimi ra
čunalniki.

To pa ni vse, kar financirata občini. 
Zraven šolskih prevozov in rednih 
materialnih stroškov (voda, kurjava, 
elektrika), zagotavljata tudi sredstva za 
nadstandard (tuj jezik nemščine, an
gleščine ter računalništva).

Seveda ne moremo mimo področja, 
ki prav tako bremeni občinski prora
čun. Predšolska vzgoja je področje, 
kjer otroci dobijo prepotrebno vzgo
jo in varstvo. Družbene spremembe 
zahtevajo od staršev, da se prilagajajo 
delodajalcem, ki pa imajo različni od
piralni čas. Zato so starši izrazih željo 
po zgodnejšem odpiranju in kasnej
šem zapiranju vrtca. Na vloge staršev 
in moje utemeljene argumente sta se 
župana občine Destrnik g. Franc Pu- 
kšič in župan občine Trnovska vas g. 
Alojz Benko pozitivno odzvala. Oba 
župana sta problematiko vrtca razume
la in jo predstavila občinskim svetni
cam ter svetnikom tako, da so sprejeli, 
da je razširitev odpiralnega časa vrtca 
potrebna in nujna. Občinski svetniki 
obeh občin so o zvišanju ekonomske 
cene sprejeli pozitiven sklep. S tem 
so omogočili, da smo v vrtcu pri PS 
Trnovska vas že zaposlili osebo v ob
segu 0,5 delovnega mesta pomočnice 
vzgojiteljice, v vrtcu pri OS Destrnik 
pa bomo v enakem deležu zaposlili 
pomočnico vzgojiteljice s 1. 1. 2012. 
Tako sta sedaj oba vrtca odprta 1 uro 
in 15 minut dlje (od 5.15 do 16.30), 
kot sta bila prej.

Za odločitev v korist staršev in stro
kovnih delavk v vrtcih se zahvaljujem 
obema županoma, občinskim svetni
cam in svetnikom občin Trnovska vas 
in Destrnik, ki pa so ob soglasni po
trditvi ekonomske cene pokazali tudi 
interes za čim prejšnji začetek gradnje 
novega vrtca v Destrniku.

Osebno in v imenu vseh delavcev za
voda bi se želel zahvaliti za korektno 
sodelovanje obeh občin, v upanju, da 
bomo tudi v prihodnje vsi po svojih 
močeh prispevali za razvoj domačih 
krajev, omogočili otrokom najboljšo 
možno vzgojo, učencem pa možnost 
pridobiti čim več znanja.

ravnatelj, mag. Drago Skurjeni

Ko hodu, 
pojdi zmeraj do konca. 

Spomladi do vozne cvetice, 
poleti do zrele pšenice, 

jeseni do polne police, 

pozimi do snežne kraljice, 

v knjigi do zadnje vrstice, 

v življenju do prave resnice, 
v sebi do rdečice čez eno in drugo lice. 

A če ne prideš ne prvič, ne drugič 

do krova in pravega kova 
poskusi: vnovič 

in zopet 
in znova.

(Tone Pavček)
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Zahvala ljudskih pevcev

LJUDSKI PEVCI KULTURNEGA 
DRUŠTVA TRNOVSKA VAS smo 
doživeli izredno zadovoljstvo, da smo v 
okviru občinskega praznika, v naši novi 
dvorani v Trnovski vasi, lahko priredili 
Nedeljsko popoldne ljudskih pesmi. 
Seveda se za to najlepše zahvaljujemo 
vsem našim donatorjem. Brez pomo
či vseh, ki ste nas finančno podprli, ta 
naša prireditev ne bi uspela. Seveda pa 
še posebna hvala županu in Občini Tr
novska vas, Cvetličarni GOLOB, »go
spodinjam« za pecivo in pa društvom, 
ki ste od svojih skromnih finančnih 
sredstev, dali tudi kaj za nas. Iskrena 
hvala tudi naši voditeljici ga. Mileni 
Hojnik in urednici TRNOVSKEGA 
ZVONA ga. Andreji Krajnc, ki sta si 
vzeli čas za našo prireditev.
Ko se nekateri med nami spominjamo 
trideset let nazaj, in ko smo v velikem

številu začeli prepevati v našem kraju/ 
snemali smo v stari šoli in ob izrednem 
prizadevanju g. Karla Vurcerja, ki je 
vsa ta leta bil predsednik Kulturnega 
društva in duhovni vodja tudi naše 
skupine LJUDSKIH PEVCEV, smo 
ponosni, da smo vsaj nekateri vzdržali 
toliko let. Veliko zaslug za to ima ne
dvomno naš vodja g. Janez Rojko. Zato 
prisrčna hvala obema za njun trud in 
voljo, da lahko danes še pojemo naše 
stare ljudske pesmi. Med nami imamo 
letos tudi 80-letno pevko, Marijo, ka
teri ob njenem visokem jubileju želimo 
še mnogo let zdravja, in da bi še dolgo 
prepevala z nami.
V tem času smo se vedno trudili, da 
naša domača pesem ne bi prišla v po
zabo, doma pa skušamo predstaviti, 
kar doživimo in slišimo drugje. Veseli 
smo, ko smo povabljeni v razne vasi in

občine na Ptujskem polju, na Vurberk, 
v Maribor, na Roglo, v Zreče, na mejni 
Zavrč, v Sela, Destrnik, Vitomarce in 
drugam. Povsod se srečujemo z razni
mi pevskimi skupinami in smo veseli, 
da lahko sodelujoče pozdravimo v svo
jem in v imenu naše Občine Trnovska 
vas, na katero smo zelo ponosni. 
Večkrat imamo, ob takih srečanjih in 
pa na naših pevskih vajah, v mislih 
tudi naše pevce in pevke, ki ne pojejo 
več med nami. Vedno se jih radi spo
minjamo, saj so z nami delili veselje ob 
druženju in petju, pa tudi razočaranje, 
če nam kdaj ni posebej uspelo.

Ljudski pevci 
KD Trnovska vas

Aktivnosti v KORK 
Trnovska vas

V prejšnji številki Trnovskega zvona 
smo omenili, da bomo v mesecu no
vembru v sodelovanju z našo občino 
izvedli srečanje starejših občanov, bol
nikov in invalidov. To srečanje je po
tekalo dne 5. 11. 2011. Z društvom 
kmetic in turističnim društvom smo 
se dogovorili, da izvedemo pohod po 
vaseh naše občine. Ta pohod je potekal 
dne 3. 11. 2011. Doživeli smo lep do
poldan, saj nam je bilo tudi vreme na
klonjeno. Pri tem pohodu so nas celo 
spremljali trije osnovnošolci.
Bližajo se božični in novoletni pra
zniki, zato želimo vsem občanom in 
občankam vesele božične praznike, v 
novem letu 2012 pa veliko zdravja in 
sreče.

Za KORK Trnovska vas: 
Marija Maguša

Srečanje starejših občanov

Občina Trnovska vas in 
Krajevna organizacija 
Rdečega križa Trnovska 
vas sta tudi letos v novem
bru organizirali srečanje 
invalidov in starejših ob
čanov Občine Trnovska 
vas. Predsednica KORK 
Trnovska vas ga. Kristina 
Vršič je v uvodu pozdra
vila ter nagovorila vse prisotne. Ob
čane je pozdravil tudi župan Občine 
Trnovska vas g. Alojz Benko. V kultur
nem programu so sodelovali: Vokalni 
kvintet društva upokojencev Trnovska 
vas, učenci OS Destrnik-Trnovska vas, 
mladi harmonikarji in Ljudski pevci 
kulturnega društva Trnovska vas.
Ko sem na srečanju kramljala s priso
tnimi, mi je ena od udeleženk dejala: 
»Ne vem, zakaj jih ne pride več na to 

srečanje. Jaz pa rada pridem in se pove
selim, čeprav sem že marsikaj v življe
nju morala preživeti in pretrpeti. Pa

kaj naj zdaj mislim samo na trpljenje, 
bolezen, samoto in smrt? Res ne mo
rem več početi vsega, kar sem delala v 
mladosti,vendar pa dragi moji — življe
nje je kljub vsemu lepo. Vredno ga je 
živeti v vseh obdobjih, tudi v starosti, 
vredno je izkoristiti tiste redke prilo
žnosti za dobro voljo, ki se nam po
nujajo.«
In k temu ni kaj dodati.

Besedilo in foto: Andreja Krajnc
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Društvo upokojencev Trnovska vas
V kratkem opisu bi želel predstaviti 
društvo upokojencev ter naše aktivno
sti skozi leto 2011.
Meseca marca smo izpeljali redni letni 
občni zbor, kjer je bil predstavljen tudi 
celotni program dela v društvu, največ 
na področju rekreacijskih dejavnosti 
in športa. Že v mesecu januarju smo 
pričeli s šahovskimi igrami vse do po
mladi, potem je ta dejavnost nekoliko 
zastala zaradi obnove in dogradnje kul
turne dvorane, namreč skozi poletje ni 
bilo na razpolago ustreznih prostorov, 
da bi se različne dejavnosti lahko izva
jale, upamo pa, da bo z pridobitvijo 
prostorov v novi kulturni dvorani naša 
aktivnost ponovno zaživela.
Meseca aprila smo upokojenci spet 
sodelovali pri čistilni akciji, katero je 
organizirala občina Trnovska vas. Se v 
istem mesecu pa je bil organiziran po
hod in kolesarjenje, seveda na obmo
čju našega kraja.
V mesecu maju smo kolesarili po Pe
sniški dolini ob reki Pesnici, v juniju pa 
smo se udeležili srečanja upokojencev 
celotne Slovenije na Pokljuki kjer se je 
zbralo okrog dvanajst tisoč upokojenk 
in upokojencev. Med vračanjem proti 
domu, smo obiskali še romarsko sredi
šče na Brezjah. V juniju smo sodelovali 
z gasilskim društvom Biš pri postavi
tvi prireditvenega šotora na igrišču ob 
predaji novega gasilskega vozila. 
Mislim,da je bil za nas upokojence 
najbolj pomemben dogodek v juni
ju, otvoritev Ruskega kegljišča, katero 
otvoritev smo izpeljali 26. 6. 2011 ob 
prisotnosti župana občine Trnovska vas 
g. Alojza Benka in bivšega predsednika 
društva g. Francija Kuplena. Skupno

sta prerezala otvoritveno vrvico in pre
dala kegljišče svojemu namenu. 
Dolžnost mi je, da se ob tej priliki za
hvalim vsem članom društva, kateri so 
ob sami izgradnji aktivno sodelovali. 
To so g. Franc Fras, Mirko Zupanič, 
Alojz Čuček, Mirko Jakob, Franc Bru
men in Srečko Pukšič, ki sem si celo
tno zadevo zamislil in smo jo s sku
pnimi močmi tudi uspešno izpeljali. 
Posebna zahvala gre županu g. Alojzu 
Benku in pa seveda tudi direktorju ob
činske uprave g. Jožetu Potrču, da sta 
nam prisluhnila, pomagala s finančni
mi sredstvi in tako pripomogla pri rea
lizaciji projekta. Vsem skupaj še enkrat 
iskrena hvala!
Skupina upokojenk in upokojencev 
smo ob nedeljah pridno kegljali in tre
nirali, ker pa je za letos sezona konča
na, vabim ostala društva, da se nam v 
naslednji sezoni pridružijo.
V juliju smo izpeljali še en pohod, so
delovali smo na kmečkem prazniku, 
prvič ob sami žetvi, kasneje pa še en
krat ob mlatvi pšenice. Povsem razu
mljivo je, da imajo tukaj največ znanja 
starejše generacije, saj so se takšna dela 
redno izvajala in doživljala v njihovi 
mladosti.
V avgustu smo se odločili za krajši izlet 
na Pohorje, kjer smo vse skupaj zdru
žili s prijetnim piknikom na Andreje
vem domu, ob obilici hrane in pijače 
pa tudi glasba ni manjkala. Prav tako 
smo v avgustu izpeljali še eno kolesar
jenje. Vseptembru smo bili na tradici
onalnem srečanju upokojncev Spodnje 
Podravje v Moškajncih.
V oktobru smo še izvedli zadnje ke
gljanje v letošnji sezoni,sodelovali smo

tudi pri postavitvi šoto
ra, ki je bit namenjen za 
veseli del, ob praznova
nju občinskega prazni
ka. Kot je razvidno iz 
našega delovanja, nam 
volje do druženja ne 
zmanjka. Zato si upo
kojenci v bodoče ne 
bomo dovolili, da nas 
sedanji politični sistem 
v državi potisne na rob

družbenega dogajanja. Kar smo si s 
svojim poštenim delom prislužili, vsaj 
to nam naj pustijo!
Pred nedavnim smo doživeli tudi ju
bilejno zlato poroko, katero sta no
vembra slavila naša člana iz Bišečkega 
Vrha, Janez in Jožefa Muršec. Z veliko 
odrekanja in trdim delom na kmetiji 
sta dočakala, da sta si že drugič v življe
nju izrekla svoj DA. Zato vama, draga 
zlatoporočenca, v imenu vseh članic in 
članov DU Trnovska vas iskreno če
stitamo in vama želimo še na mnoga 
zdrava in srečna leta!

Leto 2011 se počasi izteka in vendar 
sem prepričan,da smo zadane naloge 
uspešno izpeljali. Spoštovane članice 
in člani, naj se vam za vaše sodelovanje 
zahvalim, posebna zahvala vsem člani
cam in članom upravnega odbora ,kaj
ti vloženega je bilo precej dela in dobre 
volje, da so se naše aktivnosti uspešno 
izvajale. Posebna zahvala vsem občin
skim uslužbencem in funkcionarjem, 
da so skozi odhajajoče leto znali pri
sluhniti našim potrebam.
Na koncu bi še zaželel vsem občankam 
in občanom vesele božične praznike, 
v novem letu 2012 pa veliko sreče, 
zdravja in osebnega zadovoljstva!

Srečko Pukšič, 
predsednik DU Trnovska vas
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Aktivnosti v Turističnem društvu Trnovska vas
Turistično društvo je v sklopu občin
skega praznika sodelovalo skupaj z 
mentorji in učenci osnovne šole pri 
postavljanju 40 tabel za Bolfenško tu
ristično pot. Dne 28. 10. je bila ta pot 
tudi uradno predana svojemu name
nu. Istočasno smo opravili pohod do 
Simoničeve domačije.
Dne 2. 11. 2011 smo si na izletniško- 
turistični kmetiji Lovrec ogledali raz
stavo buč in drugih pridelkov, ter se 
seznanili z delom in življenjem sredi 
gričev zasajenih s trto.
Dne 3. 11. 2011 smo se udeležili po
hoda društev po vaseh naše občine.

Obisk Sv. Miklavža

Kot vsako leto je bolfenške otroke v 
župnijski cerkvi tudi letos obiskal Sv. 
Miklavž. Letos je imel veliko dela, saj 
se je več kot 60 pridnih otrok najavilo, 
da si želijo njegovega obiska. Otroci so 
skupaj z gospodom župnikom najprej 
zapeli nekaj pesmi, nato pa so Mi
klavževi sodelavci pripravili še kratko 
igrico, v kateri so predstavili življenje 
in delo škofa Nikolaja oziroma Sv. Mi
klavža. Potem so pa otroci že nestrpno 
čakali, kdaj bo v spremstvu angelov v 
cerkev vstopil — »prvi decembrski do
bri mož« —in kaj bo seveda nosil v svoji 
vreči. Ker so ga v cerkvi čakali samo 
pridni otroci, je parkeljne do nasle
dnjega leta pustil kar doma.

V jesenskih dneh smo organizirali ak
cijo čiščenja in zračenja Simoničeve 
domačije.
18. 11. smo organizirali predavanje s 
projekcijo Orhideje Slovenije, ki nam 
jih je predstavil g. botanik Marijan Se
nica.

Za zimski čas pripravljamo zanimivo 
potopisno predavanje in srečanje ob 
družabnih igrah. Zbiramo tudi ustne 
pripovedi o življenju v Simoničev! hiši,

ko bo vse pripravljeno, vam bomo vse 
to v dvorani tudi predstavili. O vsem, 
kdaj in kje se bo dogajalo, vas bomo 
obveščali po radiu. Za informacije pa 
nas tudi lahko pokličete po telefonu. 
Že vnaprej lepo vabljeni.
Ob iztekajočem letu bi vam želela, 
prekolesarite ali prehodite naše preču
dovite poti, spoštujmo deželo, v kateri 
živimo in se vsi skupaj trudimo, da bo 
čista, prijazna in v ponos vsem nam. 
Lepe božične praznike, v novem letu 
2012 pa vsaj nekaj tistega kar si srčno 
želite.

za turistično društvo: 
Marija Vršič

Aktivna jesen za gospodinje
Običajno se s prihodom jeseni prične
jo aktivnosti v Društvu kmetic Trno
vska vas. Tako smo za občinski praznik 
pekle pecivo in pripravile razstavo v 
novih prostorih večnamenske dvorane. 
Razstavljale smo ročna dela in kulina
rične izdelke.
Kasneje smo pekle pecivo tudi za sre
čanje starejših občanov in za kulturno 
društvo — ljudske pevce — za njihovo 
prireditev.
Z oktobrom se je pričela tudi telovad
ba za ženske, ki poteka vsak ponede
ljek ob 16. uri v telovadnici. Se vedno 
sprejemamo nove udeleženke.
V decembru si želimo izvesti kakšen te
čaj. Ce bo ta možen že v novi kuhinji,

bomo vsekakor tega izredno vesele.
Ob prihajajočih praznikih vam članice 
društva želimo vesele božične praznike 
in veliko dobrega v novem letu 2012.

Marica Maguša
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Športni oktober
Vsako leto, v okviru občinskega praznika, poteka športni oktober, ki ga organizira ŠD Kenguru. V okviru le tega potekajo 
razne prireditve. Letos so se odvijale naslednje prireditve:

• 9- Street bali turnir
(9. 10. 2011)

• Turnir v pikadu
(15. 10. 2011)

• Turnir v odbojki
(16. 10. 2011)

• Tek po vaseh — Biš
(29. 10. 2011)

• Predstavitev društva
(30. 10. 2011)

• Poker turnir
(30. 11. 2011)

• Košarkarka tekma ŠDK—Destrnik
(3. 11. 2011)

Turnir v odbojki

Turnir v odbojki, ki je potekal 16. 10. 
2011, žal ni potekal po vseh pričako
vanjih. V telovadnici OŠ Trnovske vas 
sta se zbrali samo 2 ekipi. Eno ekipo 
sta sestavljala Benjamin Vršič in Roki 
Pernat, drugo pa: Sašo Petrovič in Ma
tej Požegar. V kratkem »turnirju« sta 
zmagala Roki in Benjamin, slednji je 
bil tudi igralec tekme. Organizator 
Matej Požegar je bil mnenja, da bi bilo 
boljše naslednje leto turnir organizirati 
v poletnih mesecih, da bi lahko igrali 
na mivki. Upajmo, da se bo naslednje 
leto prijavilo več ekip in si bomo lah
ko pogledali turnir v pravem pomenu 
besede.

Na svetu si, da gledaš SONCE. 

Na svetu si, da greš za SONCEM. 

Na svetu si, da sam SI SONCE 

in da s sveta odganjaš - SENCE.

(Tone Pavček)

V okviru športnega oktobra je potekal 
deseti tek po vaseh. V soboto, 29. 10. 
2011 so se tekmovalci zbrali v Bišu, 
pri družini Polič, kjer je bila startna 
(in hkrati tudi ciljna) pozicija. Polni 
kondicije in energije so tek nadaljeva
li okrog jezer sivih čapelj. Tekli so po 
makadamski in poljski poti, dolgi pri
bližno 5 km. Med tekmovalci je bilo 
kar nekaj dobrih športnikov iz naše 
občine, in sicer Martina Potrč, Sašo 
Arnuga, Benjamin Kuhar, Domen 
Kramberger in Boris Pukšič. Najboljši

čas (18 min 46 sek) je imel Boris Pu
kšič, sledila pa sta mu Sašo Arnuga in 
Benjamin Kuhar. Najhitrejša ženska 
predstavnica — Martina Potrč pa je za
sedla peto mesto. Vsi tekmovalci so bili 
ob prihodu na cilj pogoščeni s sendvi
čem in z vodo, prvi trije pa so seveda 
zaslužno prejeli pokale. Tekmovalci so 
bili s progo zelo zadovoljni, nekateri 
med njimi so že izrazih željo po teku 
med vasmi naslednjo leto.
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Turnir v pokru

Turnir v pokru, ki ga je drugo leto 
zapored organiziral Rok Murko (prvo 
leto ga je organiziral Matej Požegar), 
je potekal 30. 10. 2011 v prenovljeni 
Večnamenski kulturni dvorani v Trno
vski vasi. Nove mize in stoli so dvignili 
turnir na še višji nivo. Prijavilo se je 
kar 102 tekmovalca, ki pa so prišli iz 
celotne SV Sloveniji (Rogaška Slatina, 
Maribor, Prekmurje, domači okoliš...).

Pogoj za prijavo je bil, da tek
movalci vplačajo 10 € buy in-a. 
V napetem turnirju, ki je trajal 
dobrih 7 ur, je na koncu ostalo 
devet najboljših, ki so prejeli na
grade. Prvi štirje tekmovalci (1. 
Denis Zorko, 2. Tomo Viher, 3. 
Uroš Verlič in 4. Benjamin Vr
šič) so si razdelili nagradni sklad 
— 1000 €, prvi trije so prejeli 
tudi pokal, ostali tekmovalci pa 

so prejeli praktične nagrade. Med po
tekom turnirja so člani SD Kenguru 
skrbeli tudi za to, da tekmovalci niso 
bili žejni ali lačni. Mislim, da so bili 
tekmovalci zadovoljni s potekom tur
nirja in se ga bodo z veseljem udeležili 
tudi prihodnje leto. Organizator Rok 
Murko je izvedbo in potek turnirja 
takole komentiral: »Turnir se je od

vijal po pričakovanjih, pozitivno me 
je presenetilo število udeležencev, saj 
smo jih pričakovali okoli 80 tako kot 
lani. Turnir je potekal izredno gladko, 
brez zapletov in komplikacij. Za to je 
poskrbela celotna ekipa SD Kenguru, 
saj nam je organizacija in potek tek
movanja uspel zelo dobro. Spet smo 
pokazali, da za takšno prireditvijo ne 
more stati posameznik, ampak močna 
ekipa.«

Košarkaški turnir
V četrtek, 3. novembra, ob 19.00, je 
v telovadnici OS Trnovska vas sedmič 
potekala prijateljska medsosedska tek
ma v košarki, ki jo je organiziral Boris 
Pukšič. Pomerili sta se ekipi Trnovske 
vasi (katera je imela na klopi 6 igral
cev) in Destrnika (ta ekipa pa je imela 
na klopi kar 11 igralcev). Sodnik Ma
tic Petraš, iz Slovenske Bistrice, je z žvi
žgom naznanil začetek tekme. Začetna 
žoga je sicer pripadla gostujoči ekipi, 
toda prvi koš je zadela domača ekipa.
V prvi četrtini je boljše kazalo ekipi 
Trnovske vasi, saj so bili v prednosti 5 
točk (18 : 13), a se je ekipa iz Destrni
ka ob koncu prvega polčasa izboljšala 
ter povedla za eno točko (26 : 27). V

Napet dvoboj med ekipo Trnovske

tretji četrtini je bilo za
znati prevlado gostujo
če ekipe. Ker so imeli 
na voljo več igralcev, 
so lahko nekateri poči
vali in si nabirali moči, 
medtem ko so drugi 
igrali. Tako so v za
dnjo četrtino vstopih 
s 4 točkami prednosti.
Sprva sta bili ekipi po 
moči izenačeni, toda 
na koncu je ekipa iz 
Destrnika prevladala in 
ugnala domačo ekipo z rezultatom 58 
: 67. Ekipa iz Destrnika je tako pred
nost v zmagah (v dosedanjih sedmih 

tekmah) še pove
čala in sedaj vodi 
s 5 : 2. Ob koncu 
tekme sta se ekipi 
dogovorili, da se 
srečata naslednjo 
leto v Destrniku 
in se ponovno po
merita v znanju 
igranja košarke.

Kenguru:
Vrečar 8,

Roman Maguša 4, Jože Sömen 2, Bo
jan Maguša 6, Dejan Tašner 17, Boris 
Pukšič 21

SD Destrnik: Jernej Lacko 5, Gregor 
Zorec 5, Tomaž Mohorko 2, Boštjan 
Caf 2, Iztok Hrastar 6, Pero Šalamun 
21, Robi Kozel 2, Tadej Šneberger 8, 
Marko Zgrebec 14, Franc Soršič 0, Pe
ter Mencinger 1

Teksti: Dušanka Škamlec 
Foto: Dušanka Škamlec, 

Tatjana Maguša, 
ŠKD
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Ženski nogomet pri nas
V tokratni številki Trnovskega zvona 
sem se odločila na kratko predstaviti 
ženski nogomet pri nas, v nadaljevanju 
pa sledi tudi intervju z Martino Potrč, 
članico ŽNK Dornave in članico slo
venske ženske reprezentance.
Čeprav je ženski nogomet pri nas bolj 

ali manj nepoznan, se na območju Slo
venije ženski nogomet organizirano 
igra že preko 30 let. Prvo tekmovanje 
za državno prvenstvo v samostojni Slo
veniji je bilo pod okriljem Nogome
tne zveze Slovenije odigrano v sezoni 
1992/1993, na katerem je sodelovalo 
v začetku osem klubov, katerih število 
se je v treh letih zmanjšalo kar za po
lovico.
Z osamosvojitvijo Slovenije pa je NZS 
(Nogometna zveza Slovenije) sestavi

la tudi žensko nogometno reprezen
tanco. Kot največji uspeh slovenskih 
ženskih reprezentanc štejemo uspešen 
nastop članske reprezentance v kvalifi
kacijah za svetovno prvenstvo, kjer so v 
t. i. drugi diviziji evropskega ženskega 
nogometa osvojile prvo mesto v svoji 
skupini (v skupini so bile poleg Slove
nije še Malta, BIH, Hrvaška) in se tako 
uvrstile v prvo divizijo, kjer so v letih 
2006—2008 nastopale v kvalifikacijah 
za evropsko prvenstvo 2009. V skupini 
skupaj s Francijo, Islandijo, Grčijo in 
Srbijo so na koncu osvojile 3. mesto in 
se tako uvrstile v dodatne kvalifikacije, 
kjer jih je čakala reprezentanca Ukra
jine, ki pa je bila nato boljši naspro
tnik.
Trenutno pa potekajo kvalifikacije za 

EP 2013* kjer je Slovenija 
v skupini 6, skupaj z Nizo
zemsko, Anglijo, s Srbijo 
in Hrvaško. Omenim naj 
še, da je slovenska ženska 
reprezentanca trenutno na 
lestvici FIFA na 51- mestu, 
na UEFI-ni lestvici pa na 
30. mestu.
Trenutno v 1. ženski nogo
metni ligi nastopa 8 ekip 
(ŽNK Krka, ŽNK Pomurje 
Beltinci, ŽNK Rudar Skale,

ŽNK Slovenj Gradec, ŽNK Jevnica, 
ŽNK Maribor, ŽNKVelesovo in ŽNK 
Dornava).
Do leta 2009 je v naši okolici deloval 
tudi klub ŽNK Ljudski vrt Ptuj, kjer 
sem tudi sama začela aktivno igrati v 
1. ženski nogometni ligi. Prav tako sta 
bili članici Martina Potrč in Katja Ne
žmah.
Imamo pa v Sloveniji kar nekaj obetav
nih igralk, katerim je že uspelo prodre
ti v evropske ekipe. Igrajo v klubih v 
Italiji, Nemčiji, Švici ... Med najboljše 
naše igralke sodi Mateja Zver, njen do
mači klub je ŽNK Pomurje, trenutno 
pa igra v islandskem klubu PORKA. 
Leta 2008 je bila na pragu Arsenala, 
takrat je bila stara 19 let, ustavila pa jo 
je poškodba gležnja.
Velja omeniti tudi Dominiko Conč, ki 
je iz ŽNK Maribor letos odšla v Ame
riko in bo igrala za eno izmed univerz 
ter tam študirala.
Vsekakor lepa izkušnja v življenju, 
zato punce, če vas zanima nogomet in 
imate rade šport, ne oklevajte in se pri
družite kakšnemu klubu. Trenutno je 
nam najbližji klub ŽNK Dornava, kjer 
vas prisrčno vabijo medse!

Majda Mesareč

Intervju z Martino Potrč, igralko ZNK Dornava in članico 
slovenske ženske reprezentance
1. Martina, se natn lahko na začetku 
najprej na kratko predstaviš?
Sem Martina Potrč. Prihajam iz naše 
najmanjše vasice Sovjak. Stara sem 20 
let, zadnjih 7 let se aktivno posvečam 
nogometu. Končala sem OS na Destr
niku, nato pa sem obiskovala športni 
oddelek gimnazije Ptuj. Sedaj študiram 
razredni pouk na Pedagoški fakulteti v 
Mariboru.
2. Kdaj si se navdmila za nogomet in za
kaj ravno nogomet, saj je večina še vedno 
mnenja, daje to samo moški šport?
Za nogomet sem se navdušila že kot 
majhna deklica. Se danes se spomi
njam popoldnevov pri Ornikovih, ko 
so fantje cele dneve igrali nogomet, jaz

pa sem jih samo opazovala, pozneje pa 
se jim tudi že pridružila. Največkrat 
zato, ker je eden manjkal na eni strani 
in sem bila jaz v igri, ponavadi za šte
vilo. Nogomet je svetovni šport, gleda 
ga vsak, igra ga vsak, spremlja nas vsa
kodnevno. Enostavno mi je zlezel pod 
kožo. Na srečo zadnje čase ljudje več ne 
gledajo nanj samo kot na moški šport 
in to me veseli. Se pa seveda najde veli
ko ljudi, ki so še dandanes mnenja, da 
nogomet ni za ženske.
3. Kdaj in kje si začela trenirati nogomet 
in kakšni so bili tvoji začetki?
Moji začetki segajo v zadnje razrede 
osnove šole, ko smo začeli igrati tek
movanja v ženskem dvoranskem no-
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gometu. Najprej sem bila vratarka, a 
hitro sem ugotovila, da to ni zame, saj 
sem imela preveč energije, hotela sem 
tekati gor in dol in tako sem kasneje 
začela igrati. Prvi nogometni čevlji — 
kopačke, ščitniki, nogometna oprema 
... nekaj čisto drugega, kot sem nosi
la prej. So pa bila velika nestrinjanja 
doma. Zaradi nogometa sem opustila 
glasbo, kar ni bilo po godu predvsem 
mojemu očetu. Že takrat je deloval na 
Ptuju ženski nogometni klub (ŽNK 
Ljudski vrt Ptuj), kateremu sem se 
nato hitro priključila.
4. Zdaj si članica ZNKDornava, na ka
terem igralnetn mestu igraš in kolikokrat 
na teden treniraš?
Letos sem iz ŽNK Slovenj Gradec 
prestopila v naš bližnji klub, ŽNK 
Dornavo. Igram v zadnji liniji, notra
njo branilko oziroma nam bolj znano 
ime položaja »štoperko«. Naš klub ima 
treninge 3-krat na teden, včasih tudi 
4-krat. Ko pa imamo pripravljalni del, 
to je pred obema deloma sezone, pa je 
treningov seveda veliko več.
5. Bi nam lahko na kratko predstavila 
klub ZNK Dornava in kako potekajo 
treningi, tekme in igranje v 1. SZNL (1. 
slovenski ženski nogometni ligi)?
ŽNK Dornava je klub, ki je nastal leta 
2007. Ima 3 selekcije, U-12, U-14 in 
člansko ekipo. Članska ekipa igra v 1. 
SŽNL, to je tudi zaenkrat edina liga 
pri nas. Liga je razdeljena na jesenski 
in spomladanski del. V zimskem času 
pa se igra liga malega nogometa. Tek
me se igrajo ob nedeljah. Igra se dvo
krožni sistem, na koncu sezone pa se 
liga razdeli na zgornji razred prvih šti
rih ekip in spodnji razred ostalih ekip, 
kjer se boriš za mesto na lestvici. Tre
ningi niso nič posebnega, kdor pozna 
nogomet in treniranje, ve, kako pote
ka trening. Mislim, da ni neke razlike 
med moškim in ženskim nogometom. 
Sestavni deli so ogrevanje, glavni in 
zaključni del. V glavnem delu se iz
polnjuje tehnika, kondicija, delajo se 
vaje za koordinacijo ... Na zaključku 
se vadijo koti, streli, akcije in seveda na 
koncu vsakega treninga iztek.
6. Kdaj si dobila prvo povabilo v žen
sko nogometno reprezentanco in kako je

igrati za državno reprezentanco?
Prvo povabilo za reprezentanco sem 
dobila spomladi 2007. Takrat sem tudi 
prvič zaigrala v dresu državne repre
zentance. To je bila prijateljska tekma 
s sosednjo Hrvaško.
Želja oziroma cilj vsakega nogometa
ša, kot tudi nogometašice, je zaigrati za 
državni grb. To je nekaj čisto drugega 
kot igranje na klubski ravni. Tempo je 
močnejši, konkurenca je močnejša ... 
Je pa najboljši občutek, ko pred tekmo 
zavrtijo himno domovine.
7. Igranjem v reprezentanci prinaša tudi 
kar veliko potovanj. Kje vse si že bila na 
tekma!) in katera tekma ti je ostala naj
bolj v spominu?
Z nogometom se videla precejšen del 
Evrope. Bila sem na Islandiji, v Angli
ji, Estoniji, Ukrajini, na Poljskem, v 
Franciji, Srbiji ...
Moram reči, da je vsaka tekma poseb
na, spominjam se mnogih. Težko mi 
je reči, katera mi je ostala najbolj v 
spominu. Na reprezentančnem nivoju 
imam v spominu tekmo z Ukrajino, 
ko sem bila še U-17. Takrat sem igrala 
odlično, dosegla sem tudi oba zadet
ka in vsakič ko stopimo na lendavsko 
igrišče, se spominjam te tekme. Ima
mo pa tudi grenak priokus zaradi te 
tekme, saj je na koncu bil rezultat 2 : 
2 in se zaradi remija nismo uvrstile v 
dodatne kvalifikacije za EP. Klubskih 
tekem pa je preveč in ne morem izlu- 
sciti najboljše.
8. Kakšni so tvoji cilji in načrti glede no
gometa za v prihodnje?
Načrtov je polno, ne bi pa javno govo
rila o njih. Želja je, da ne bo poškodb 
ali česa podobnega. Cilji pa so sigurno 
čim boljši uspehi na področju nogo
meta, tako v klubu kot tudi v repre
zentanci.
9. Meniš, daje ženski nogomet pri nas 
dovolj prepoznaven in kako je s tem v 
tujini?
Nogomet pri nas in v tujini se težko 
primerja. Je pa pri nas viden napredek 
v zadnjih letih. Ampak mislim, da se 
na prepoznavnosti da še veliko izpo
polniti. Menim, da bi vsi mediji lahko 
tu in tam posvečali več pozornosti tej 
temi. Sem tudi zelo vesela, da ste dali

to možnost tudi v našem glasilu.
Kako je s prepoznavnostjo v tujini? Če 
omenim na primer Ameriko. Tam je 
ženski nogomet pred moškim, veliko 
več je ženskih registriranih igralk. Tega 
vsekakor Slovenija zaradi svoje majh
nosti ne bo doživela nikdar.
10. Vemo, daje nogomet zelo grob šport. 
Kako je s tetnpri ženska!), in če si bila že 
kdaj poškodovana?
Seveda se grobost pojavi tudi pri nas. 
Ampak v mejah nežnejšega spola. Pri
de pa velikokrat do kakšne poškodbe, 
grobih duelov, kontaktov, tudi takšnih, 
ki jih vidimo na zelenicah pri moških. 
Poškodbe so sestavni del športa in ne 
poznam športnika, ki bi rekel, da je že 
celo življenje popolnoma »fit«. Sama 
sem imela lažjo operacijo — artroskopi- 
jo kolena. Kar nekajkrat pa sem imela 
že probleme z mišicami (stegenska, za
dnja loža, prepona).
11. Kateri igralec oz. igr alka je tvoj vzor
nik/vzornica in za kateri klub navijaš? 
Vsak igralec oz. igralka ima izoblikovan 
nek svoj ideal igralca, ki mu skuša biti 
podoben ali mu slediti. Meni osebno 
je vzornik Stevan Gerrad, igralec Li
verpoola. Sem pa pred kratkim gledala 
tekmo Liverpool-Chelsea in mi je čisto 
pod kožo zlezel branilec ekipe modrih, 
David Luiz. Verjetno zato, ker igrava 
na istem položaju in sem toliko bolj 
pozorna na igro zadnje vrste. Klub, za 
katerega pa navijam že zelo dolgo, pa 
je seveda Liverpool.
12. Bi še želela našim bralcem oz. pun
cam, ki jih zanima ženski nogomet kaj 
sporočiti?
Punce, ki jih zanima nogomet seveda 
vabim, da se pridružijo ostalim de
kletom v našem klubu na zelenicah. 
Vsem bralcem pa želim glede na to, da 
nam prazniki trkajo na vrata, lepe in 
mirne praznike, v novem letu pa naj 
kakšno nedeljsko popoldne izkoristijo 
za ogled ženske nogometne tekme.

Hvala za pogovor, želim ti čim več zmag 
na zelenica!) ter čim manj poškodb.

Intervju pripravila Majda Mesareč
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Projekt tradicionalni slovenski zajtrk
Prehrana in način življenja pomemb
no vplivata na naše zdravje in po
čutje. Zdrava prehrana je še posebej 
pomembna v obdobju odraščanja. 
Zdrave prehranjevalne navade, ki jih 
otroci pridobijo v zgodnjem otroštvu, 
vplivajo na izbiro živil in način prehra
njevanja tudi v kasnejšem življenjskem 
obdobju in s tem na zdravje v odrasli 
dobi.
Redno uživanje glavnih dnevnih obro
kov je temelj zdrave prehrane. Se po
sebej pomemben je zajtrk, ki lahko 
pri otrocih in mladostnikih pri prvih 
šolskih urah poveča delovno storilnost. 
Pomembno je tudi splošno ozaveščanje 
mladine o pomenu zdravega načina ži
vljenja, vključno s pomenom gibanja 
in izvajanja športnih aktivnosti.
V želji, da našim otrokom v šolah in

vrtcih predstavimo, kako pomembno 
je uživati zajtrk in kako pomembno 
je, da so živila, ki jih uporabljamo pri 
pripravi hrane, lokalno pridelana in 
slovenskega izvora, smo se tudi na naši 
šoli priključili projektu »Tradicionalni 
slovenski zajtrk«. Projekt je nastal na 
pobudo Čebelarske zveze Slovenije in 
podprli so ga Ministrstvo za šolstvo in 
šport, Ministrstvo za zdravje, Ministr

stvo za kmetijstvo, gozdarstvo in pre
hrano ter organizacije kmetov, čebelar
jev ter živilske tehnologije.
Namen projekta je bilo izobraževanje, 
obveščanje in ozaveščanje predšolskih 
otrok, učencev ter širše javnosti o po
menu zajtrka v okviru prehranjevalnih 
navad, pomenu lokalno pridelanih ži
vil slovenskega izvora, kmetijskih de
javnosti v okolju, v katerem živimo ter 
o vlogi čebelarstva.
V zdravi prehrani se priporoča uživa
nje od štirih do petih obrokov dnevno. 
Znano je, da pogosti in manjši dnevni 
obroki hrane znižajo vsebnost maščob 
v krvi in tveganje za nastanek bolezni 
srca in ožilja ter povečujejo storilnost. 
Najpomembnejši del dneva, da si za
gotovimo energijo, je prav gotovo ju
tro. V strokovnih priporočilih lahko 

zasledimo, da naj bi si 
z zajtrkom zagotovili 
petino potrebne dnev
ne energije.
In tako so učenci naše 
šole v petek, 18. no
vembra 2011, imeli 
namesto pouka prvo 
šolsko uro zajtrk. 
Zajtrkovali so kruh, 
maslo, med, mleko 
in jabolka. Vsa živi
la so bila slovenskega 

porekla in našim otrokom pripeljana 
od okoliških kmetov ter pridelovalcev 
hrane.
Med zajtrkom smo se z otroki v vrtcu 
in učenci pogovarjali o pomenu zajtr
ka, zdravih prehranjevalnih navadah in 
o pomenu lokalno pridelane hrane. V 
pogovor smo vključili tudi, kakšen po
men imata na zdrav razvoj človeka gi

banje in izvajanje športnih aktivnosti. 
Učence smo povprašali o njihovih zaj
trkovalnih navadah. Veliko jih pred 
odhodom v šolo zajtrkuje. Njihovi zaj
trki doma so pestri in učenci menijo, 
da jim dajo dovolj začetne energije za 
delo v šoli. Majhen delež učencev ne 
zajtrkuje nikoli ali zajtrkuje samo en
krat na teden. Največkrat jim za zajtrk 
zmanjka časa ali pa so mnenja, da ima
jo preveliko telesno težo in se ga zato 
odrekajo.
Zato smo se odločili, da projekt »Tra
dicionalni slovenski zajtrk« razširimo 
na cel teden. Tako smo od ponedelj
ka (14. 11. 2011) do četrtka (17. 11. 
2011) učencem matične in podružnič
ne šole pripravljali ter ponujali brez
plačne zajtrke. Vsak dan pred pričet
kom pouka so lahko v jedilnici popili 
kakšen napitek (mleko, čaj, kakav) in 
pojedli kruh z različnimi namazi ali se 
posladkali s sadjem. Zajtrka se je ude
leževalo veliko število učencev in lepo 
jih je bilo pogledati, kako so zjutraj 
sproščeno sedeli za mizo ter ob zajtrku 
kramljali s sošolci. Zadnji dan so učen
ci izrazili željo, da bi podobne projekte 
o prehrani in prehranjevalnih navadah 
izvajali tudi v prihodnje.
S tem projektom smo želeli seznaniti 
učence o pomembnosti zajtrka in o 
njegovem vplivu na počutje in delov
no uspešnost. Upam, da smo katerega 
učenca, ki mu je doslej zjutraj za zajtrk 
zmanjkalo časa, prepričali, da si ga zdaj 
najde in pred odhodom v šolo v miru 
pozajtrkuje.

Vodja šolske prehrane 
v OS Destrnik- Trnovska vas: 

Jasmina Caf, prof. bio. in kem.

Tehniški dan
Na PS Trnovska vas smo imeli v to
rek, 29. novembra 2011, tehniški dan. 
Učenci so pod mentorstvom učiteljic 
izdelovali jaslice, svečnike, adventne in 
božične aranžmaje. Učenci 5. razreda 
so pekli tudi drobno pecivo, s katerim

smo se skupaj posladkali.
Nastali so čudoviti izdelki, ki bodo 

krasili domove v prazničnih dneh.

Hilda BEDRAČ
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Tehniški dan
V torek, 29- 11- 2011, je na naši šoli 
potekal tehniški dan. Izvajalo se je 13 
različnih »božičnih« delavnic, v kate
rih se je izdelovalo veliko zanimivega 
in praktičnega. Učenci predmetne sto
pnje smo izdelovali namizne okraske iz 
naravnih materialov, darila za božični 
koncert, šivali smo drobnarije, ki smo 
jih našli doma v predalih, pletli venčke 
iz slanega testa, izdelovali darilne ška
tlice, novoletne okraske, matematične 
voščilnice, okraske iz žice in jaslice. 
Tehniški dan pa so imeli tudi učenci od 
prvega do petega razreda. V 1. razredu 
so izdelovali jaslice in snežinke, v 2. ra
zredu laterne in voščilnice, v 3. razredu 
božične obešalnike ter voščilnice, v 4.

razredu namizni okrasek in v 5. razre
du dekorativne izdelke. Učenci smo v 
svoje delo vložili veliko truda, zato so 
bili tudi končni izdelki zelo lepi.

Lina Zelenik, 6. a

Zadnja delavnica na tehniškem dne
vu pa je bila novinarska delavnica. 
Učenki dramsko-novinarskega krožka 
sva učence posneli pri delu, jih inter- 
vjuvali in fotografirali njihove končne 
izdelke. Učenci so nama povedali, da 
imajo takšne dneve zelo radi, saj se 
vedno izdeluje kaj zanimivega, veliko 
novega se naučijo in urijo svoje ročne 
spretnosti. Se posebej veseli smo, ker

pouk ta dan poteka na drugačen na
čin oz. kot nama je povedal učenec 4. 
razreda: »Takšni dnevi so fajn, ker ni 
klasičnega pouka.«
Dan je popestrilo podjetje AMC, ki 
nam je v telovadnici predstavilo po
sodo, v kateri se zdravo kuha. Kaj vse 
smo izdelovali in kako je tehniški dan 
potekal, si lahko ogledate v kratkem 
filmu in fotogaleriji na spletni strani 
naše šole.

Nika Matjašič, 6. a

Športni dosežki na OŠ Destmik-Tmovska vas v mesecih oktobru 
in novembru
Krepko smo že zakorakali v mesec no
vember in prav je, da se spomnimo ter 
pohvalimo ekipe in posameznike, ki so 
sodelovali na športnih tekmovanjih.
V teh dveh mesecih smo dosegli nekaj 
odličnih rezultatov. V košarki so starej
ši dečki osvojili 3. mesto na medobčin
skem tekmovanju. Tudi v rokometu so 
bili zelo uspešni ter prišli do boja za

medaljo. Starejše deklice so se na med
občinskem tekmovanju z drugim me
stom prav tako uvrstile v finale, ki bo 
1. decembra 2011 na OS Ljudski vrt 
na Ptuju. Nogometaši 2. in 3. razredov 
so v tekmovanju U-8 Rad igram no
gomet odlično nastopali in v konku
renci štirih klubov osvojili 2. mesto. V 
naši ekipi je bila tudi edina sodelujoča 

deklica Aneja Lor
bek.
V organizaciji 
naše šole je 26. 
novembra potekal 
turnir v nogometu 
U-10 Rad igram 
nogomet. Po ne
srečnem porazu 
proti ekipi NŠ 
Poli Drava Ptuj so 
naši dečki osvojili

končno 3. mesto. Solo so predstavljali: 
Gašper Piškur, Klemen Klobasa, Denis 
Harambašič in David Sluga. Veselimo 
pa se že naslednjih tekmovanj. Začeli 
bomo z nogometom za starejše dekli
ce, nadaljevali z drugo tekmo v SKL 
nogomet med OS Destrnik-Trnovska 
vas in OS Lenart.
Posebej pa moramo pohvaliti naše 
strelce z zračno puško, ki so na med
občinskem tekmovanju na Ptuju dose
gli zmago tako med posamezniki (Aleš 
Štebih) kot ekipno (Aleš Štebih, Žan 
Vrbovšek, Boštjan Rola).
Vsem tekmovalcem čestitamo za nji
hove dosežke, vse ostale pa vabimo, 
da si ogledajo tekme na naši šoli ter v 
športnem duhu glasno bodrijo vse naše 
športnike in športnike.

Športni pedagogi na 
OŠ Destrnik-Trnovska vas
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Nisi se izgubil kot zven v tihoto, 

nisi odšel v nič in pozabo: 

po tebi merim stvarem pomen 

in tvojo pesem skušam peti za tabo. 

(I Pavček)

ZAHVALA in SPOMIN

Jože Pukšič
19. 1. 1932-16. 10. 2011

iz Biša 41

Ana Pukšič
21. 7. 1935-4. 10. 2010

Komaj je minilo žalostno leto spomina od pokojne mame, že je 
usoda znova zarezala v svežo rano naše družine in nam vzela 
še očeta.

Ob boleči izgubi dragega očeta, tasta, dedka in pradedka Jože
ta Pukšičase iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, 
prijateljem in znancem, ki ste ga pospremili na zadnji poti, da
rovali cvetje, sveče in za svete maše, nam pa v najtežjih trenut
kih stali ob strani, nam izrekli ustna ali pisna sožalja. Posebej 
se zahvaljujemo gospodu župniku za opravljen cerkveni obred, 
pevcem za odpete žalostinke, govornikoma g. Karlu Vurceiju in 
g. Srečku Pukšiču ter podjetju Almaja d. o. o. za opravljene po
grebne storitve.

Hvala vsem, ki se s svečo v rokah, z lepo mislijo in molitvijo 
ustavljate ob grobu pokojnega očeta in mame.

Žalujoči: sinova Franci in Maijan z družinama, hčerki Vera in 
Nada z družinama, snaha Ivanka, vnuki in pravnukinje.

Za tabo vedno vije 
se misli mojih pot, 

začaran duh spremlja 
te vedno in povsod. 

(S. Gregorčič)

SPOMIN

Franc Pukšič
1962-2006

Maks Kurbos
1932-1992

Solza na obrazu se je posušila, a bolečina v 
naših srcih nikoli ne bo minila. Hvala vsem, 
ki postojite ob grobu, prižgete svečko in ju 
ohranjate v lepem spominu.

Najbližji, ki vaju pogrešamo

UPANJE
V nekem intervjuju je Usoda tako razlagala novinarju: »Moji udarci so trdi in moje desnice seje treba bati prav tako kot 
levice. Zvestobo, ljubezen, skratka; tudi najtežje nasprotnike sem že premagala. Vsi brez izjeme so podlegli. Samo enemu še 
nisem bila kos. Kadarkoli mu zadam smrtni udarec in sem prepričana, daje z njim konec, se vedno znova dvigne.«
»In kdo je ta nepremagljivi?« je vprašal novinar.
»Upanje,« je zamišljeno odgovorila Usoda.

in prijetnih trenutkov

v božičnem času,

v novem letu pa veliko-
kulture!

KULTURNO DRUŠTVO
Muršec Živkov

Tudi v novem letu naj bo vaš korak 
odmeven,

vaša beseda pogumna, 
vaše življenje iskrivo, ustvarjalno 

in polno toplih trenutkov.

Vesele praznike in 
srečno novo leto 2012!

Učenci, otroci iz vrtcev in zaposleni 
OŠ Destrnik- Trnovska vas
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»Štorklja prinaša«

Štorklje še kar naprej pridno polnijo naše »Bolfenško gnezdo«. Od izida zadnje številke glasila pa do konca začetka decem
bra so na svet prijokali trije krepki otročički. Tudi tokrat prevladujejo ženske, saj se je poleg dveh novorojenčic znašel le 
en fant.
Nove občanke in občane naše občine prisrčno pozdravljamo in jim želimo, da pridno in zdravo rastejo, srečnim staršem 
pa seveda čestitamo.

Brigita Čuček Biš 11 oktober 2011 Žiga

Suzana Verdenik Trnovska vas 39 d oktober 2011 Tina

Vesna Toplak Trnovska vas 43 b november 2011 Neja

Odgovorna urednica

Utrinki iz srečanja starejših občanov
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Laura MURKO Nejc ŠTUMBERGER

Bog na obisku

Dan pred božičem je neki mož 
sanjal, da ga bo na božič obiskal sam 
Bog. Ko se je zbudil, je takoj zakuril 
peč in pospravil sobo, da ga ne bi 
bilo pred Bogom sram. Skuhal je 
zajtrk in pričakujoče sedel za mizo. 
Bil je srečen. Naenkrat so se zaslišali 
pred vrati koraki in kmalu je potr
kalo. Mož je skočil pokonci in stekel 
odpret. Pred njim je stal poštar, ves 
rdeč od mraza. Možu se je zasmilil, 
zato ga je povabil v sobo. Pogostil ga 
je s čajem in mu dovolil, da se je pri 
njem pogrel.

Ko je poštar odšel, je mož pospravil 
umazane skodelice in postavil na 
mizo čiste. Sedal je k oknu, da bi 
že od daleč zagledal težko pričako
vanega gosta. Kar precej ljudi je šlo 
mimo okna, a nihče se ni ustavil. Ko 
je bilo že nekaj minut čez dvanajsto, 
je na cesti opazil majhnega fantka, ki 
so mu po licu polzele debele solze.

Odprl je vrata in povabil otroka k 
sebi ter mu postregel s toplim čajem. 
Otrok mu je povedal, da se je izgubil 
in ne najde poti do doma. Mož ga 
je prijel za roko in mu obljubil, da 
bosta skupaj gotovo našla pravo pot. 
Na vrata je napisal listek: »Prosim 
počakaj! Pridem takoj!« Vrata je 
pustil odklenjena, da bi lahko gost 
vstopil in mu ne bi bilo treba čakati 
na mrazu.

Pot do fantkovega doma je bila 
daljša, kot je mislil. Tako se je vrnil 
šele ob prvem mraku. Ko je pogle
dal proti oknu svojega stanovanja, 
je opazil, da v sobi gori luč in da 
nekdo stoji pri oknu. Srce mu je po
skočilo od veselja. »Torej je le prišel, 
kakor je obljubil,« si je mislil.

Odprl je vrata svojega doma in v 
njem našel sosedo. Bila je utrujena 
in žalostna, kajti že tri dni ni spala. 
Njen sin je hudo zbolel in jo je 
potreboval vsak trenutek. Možu se je

žena zasmilila, kajti vedel je, da ji po 
moževi smrti res ni bilo lahko. Sel je 
k njej in ji pomagal zaviti vročičnega 
sina v vlažno rjuho. Nato je sedel 
na posteljo k bolnemu otroku, da je 
njegova mati lahko vsaj za trenutek 
zaspala.

Ko se je mož končno vrnil v svoj 
dom, je že minila polnoč. Utrujen in 
neizmerno razočaran je šel v poste
ljo. Mislil je: »Tako zelo sem verjel 
in se veselil, da me bo Bog obiskal, 
pa ga ni bilo.«

Naenkrat pa je zaslišal skrivnostni 
glas, ki je bil neizmerno nežen in 
mil: «Hvala ti! Hvala, da sem se smel 
danes pogreti ob tvoji peči in se 
okrepčati s toplim čajem. Hvala ti, 
da si mi pokazal pot do doma in me 
peljal k mojim! Hvala ti, da si me 
tolažil in mi pomagal! Hvala ti, da 
sem smel biti tvoj gost!«.
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